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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DEL  DIA 28 
DE SETEMBRE DE 2023

NÚM. 12/2023

ASSISTENTS:

Alcaldessa:   Il·lma. Marta Pujol Armengol, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA

Regidors:

o Sr. Daniel Valls Alsina, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sra. Raquel Vilardebó Pujadas, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA 
o Sr. Raúl Cano Corbera, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sra. Marta Pi Macias, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sr. Francisco García Lorenzana, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sra. Emilia Sánchez-Cortés Lorente, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sr. Julio Caña Fernández, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sra. Inmaculada Cortés Rubio, del grup municipal SOCIALISTA-CP

      (La Sra. Cortés abandona la sessió quan són les 20:58 hores)
o Sr. Albert Gil  Gutiérrez, del grup municipal d’ERC-AM
o Sra. Yolanda Guarinos Micó, del grup municipal d’ERC-AM
o Sr. Xavier del Villar Berenguel, del grup municipal d’ERC-AM
o Sr. Joan Navarro Rovira, del grup municipal ARA LA ROCA
o Sr. Daniel Martín Oller, del grup municipal LREC

ABSÈNCIA EXCUSADA:

o Sra. Miriam Escalona Castilla, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sr. Jordi Fortí Gurguí, del grup municipal ARA LA ROCA
o Sr. David Martínez Fíguls, del grup municipal VOX 

A la Roca del Vallès, essent les  20:01 hores del dia indicat a l’encapçalament, a la 
Sala de Sessions del Consistori, sota la presidència de la Il·lma. Sra. Alcaldessa, 
Marta Pujol Argmengol i l’assistència dels Srs. regidors assenyalats en aquest full, 
assistits pel que sotasigna secretari, Antoni Peralta Garcerá, prèvia comprovació del 
quòrum legal necessari del nombre de membres que formen la Corporació municipal, 
es procedeix a la realització de la Sessió Plenària extraordinària, prèvia convocatòria 
per al dia d’avui a les 20:00 hores.

Per l’Alcaldia, s’obre la sessió i es passa, tot seguit, a conèixer els punts de l’ordre del 
dia indicat a la convocatòria:
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ORDRE DEL DIA

A) Assumptes de tràmit

A.1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 17 de 
juny de 2023, de constitució de l’Ajuntament pel mandat 2023-2027.

A.2. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 27 de 
juny de 2023, del sorteig meses electorals eleccions generals 2023.

A.3. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 13 de 
juliol de 2023, del cartipàs municipal.

A.4. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària i urgent 
de 26 de juliol de 2023.

B) Dictàmens, propostes o mocions resolutòries.

Àrea de Serveis Centrals

Regidoria de Serveis Jurídics

B.1- Aprovació de l’adhesió inicial al contracte centralitzat de serveis de 
telecomunicacions del Consorci Localret de la demarcació de Barcelona. 

Regidoria de Serveis Econòmics

B.2-  Aprovació de la modificació pressupostària, en la modalitat de suplement de 
crèdit i crèdit extraordinari.

PUNTS D’URGÈNCIA

Àrea de Serveis Centrals

Regidoria de Serveis Jurídics

1- Proposta de modificació del contracte de serveis per a la gestió de les escoles 
bressol de la Roca del Vallès, per afegir més hores de neteja i/o cuina.

2- Ratificació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1822/2023, de 25 de setembre de 2023, 
per la qual es modifica el representant de l’Ajuntament en el Consorci per la Gestió de 
Residus del Vallès Oriental.
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C) Control Gestió municipal

C.1-  Dació de compte de l’Informe de Tresoreria i Intervenció del Període Mig de 
Pagament i Morositat – 1T 2023.

C.2-  Dació de compte de de l’Informe de Tresoreria i Intervenció del Període Mig de 
Pagament i Morositat – 2T 2023.

C.3-  Resolucions d’Alcaldia

C.4-  Informacions d’Alcaldia

C.5-  Precs i preguntes
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Sra. Alcaldessa.- Comencem sessió ordinària avui que és dia 28 de setembre de 
2023 i com sempre, comencem amb guardar un minut de silenci per les víctimes de 
totes les violències.    

A) Assumptes de tràmit

A.1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 
17 de juny de 2023, de constitució de l’Ajuntament pel mandat 2023-2027.

Sra. Alcaldessa.-  Gràcies. Primer de tot excusar el senyor Jordi Fortí i el senyor 
David Martínez perquè per motius personals avui no poden assistir a aquesta sessió 
plenària. Comencem. Ui, perdó i a la Míriam [riu], la senyora Míriam Escalona, que 
també per motius personals no ha pogut venir. Doncs vinga. Passem primer a 
aprovació de l'esborrany de l'acta de la sessió plenària extraordinari del dia 17 de juny 
del 2023, de Constitució de l'Ajuntament del mandat 2023-2027. Passem a votació.

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària extraordinària de 17 de juny de 2023, 
la qual s’aprova per unanimitat dels assistents.

A.2. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 
27 de juny de 2023, del sorteig meses electorals eleccions generals 2023.

Sra. Alcaldessa.- El segon punt és l'aprovació de l'esborrany de l'acta de la sessió 
plenària extraordinària del dia 27 de juny del 2023, del sorteig de les meses electorals 
per a les eleccions generals del 2023. Passem a votació

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària extraordinària de 27 de juny de 2023, 
la qual s’aprova per unanimitat dels assistents.
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A.3. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 
13 de juliol de 2023, del cartipàs municipal.

Sra. Alcaldessa.- El punt A.3. és l'aprovació de l'esborrany de l'acta de la sessió 
plenària extraordinària de 13 de juliol, del cartipàs municipal. Passem a votació.

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària extraordinària de 13 de juliol de 2023, 
la qual s’aprova per unanimitat dels assistents.

A.4. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària i 
urgent de 26 de juliol de 2023.

Sra. Alcaldessa.- I ja el darrer acta, és l'aprovació de l'esborrany de l'acta de la sessió 
plenària extraordinària i urgent del dia 26 de juliol de 2023.

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària extraordinària i urgent de 26 de juliol de 
2023, la qual s’aprova per unanimitat dels assistents.
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B) Dictàmens, propostes o mocions resolutòries.

Àrea de Serveis Centrals

Regidoria de Serveis Jurídics

B.1- Aprovació de l’adhesió inicial al contracte centralitzat de serveis de 
telecomunicacions del Consorci Localret de la demarcació de Barcelona. 

Es posa en consideració del Ple el dictamen aprovat per la Comissió Informativa 
ordinària de data 21 de setembre de 2023, amb el contingut següent:

ANTECEDENTS

I. Tenint coneixement que des de la Central de Contractació de Consorci Localret, a la 
qual L’AJUNATMENT E LA ROCA DEL VALLÈS , es troba adherit, té previst iniciar 
pròximament els tràmits de preparació del procediment de contractació centralitzada 
dels serveis de telecomunicacions de la Diputació de Barcelona, el Consorci Localret, 
els consells comarcals, els ajuntamentsi els ens dependents d’aquests, adherits a la 
contractació centralitzada de la demarcació de Barcelona, i en atenció a l'interès que 
per a l'entitat té aquests serveis.

II. En data 14 d’agost de 2023 s’ha emès informe tècnic justificatiu vers la necessitat 
d’adherir-se a l’esmentada contractació quin contingut literal és el següent:

“ Objectiu

Aquest informe té com a objectiu analitzar i presentar les necessitats que justifiquen l'adhesió de l’ajuntament de la 
Roca del Vallès al conveni de contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions de la demarcació de 
Barcelona. Mitjançant una anàlisi de les necessitats de telecomunicacions de l'organització, s'argumenta la 
conveniència d'unir-se a aquest conveni per optimitzar costos, millorar l'eficiència i garantir la qualitat dels serveis de 
telecomunicacions.

Antecedents

L’Ajuntament de la Roca del Vallès té coneixement que la Central de Contractació del Consorci Localret, a la qual es 
troba adherit, té previst iniciar pròximament el tràmits de preparació del procediment de contractació centralitzada dels 
serveis de telecomunicacions de la Diputació de Barcelona, el consorci Localret, els consells comarcals, els 
ajuntaments i els ens dependents d’aquests, adherits a la contractació centralitzada de la demarcació de Barcelona.

Descripció de les necessitats

- Comunicacions internes: La comunicació fluida entre les diferents àrees i equipaments és essencial per a la 
coordinació i la tramitació eficient.

- Accés a dades i aplicacions a la núvol: La creixent adopció de serveis a la núvol implica la necessitat d'un ample de 
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banda fiable i adequat per accedir a dades i aplicacions crítiques en línia. Serveis com el gestor d’expedients, registre 
d’entrades i sortides, Padró municipal i altres aplicacions, correu electrònic, teletreball, connexions entre seus, entre 
d’altres depenen d’aquestes connexions.

- Comunicacions externes: Mantenir una comunicació efectiva amb ciutadans i proveïdors és essencial per al èxit de 
l'organització.

- Seguretat de les comunicacions: En un entorn on la seguretat de la informació és primordial, garantir la 
confidencialitat i la integritat de les comunicacions és crucial. La implementació de mesures de seguretat en les 
comunicacions requereix recursos especialitzats i actualitzats.

Beneficis de l'Adhesió al Conveni

- Reducció de costos: El fet d’unir-se a un conveni de contractació centralitzada, permet a aquest ajuntament aprofitar 
economies d'escala i obtenir millors condicions de preu en els serveis de telecomunicacions, cosa que comportarà 
estalvis significatius en el pressupost municipal.

- Reducció de la tramitació: Adherir-se al conveni de contractació centralitzada redueix de forma notable la tramitació 
interna de la contractació dels serveis de telecomunicacions de l’ajuntament.

- Accés a proveïdors fiables: Els convenis de contractació centralitzada solen treballar amb proveïdors de 
telecomunicacions avaluats i qualificats, la qual cosa garanteix la qualitat dels serveis i redueix els riscos associats amb 
la elecció de proveïdors no provats.

- Perícia tècnica: En adherir-se al conveni, l’Ajuntament de la Roca del Vallès pot accedir a l'experiència i el 
coneixement tècnic d'experts en el camp de les telecomunicacions, cosa que facilita la implementació de solucions 
tecnològiques avançades i segures.

Conclusions

Tenint en compte les creixents necessitats de telecomunicacions de l’Ajuntament de la Roca del Vallès i els beneficis 
oferts per l'adhesió al conveni de contractació centralitzada, es recomana que l'organització s'uneixi al conveni per 
optimitzar els seus serveis de telecomunicacions. Aquesta adhesió no només permetrà reduir costos, sinó també 
millorar la qualitat, la seguretat i l'eficiència de les comunicacions internes i externes.

L'adhesió al conveni no només respon a les necessitats actuals, sinó que també proporciona una base sòlida per a 
futurs desenvolupaments tecnològics i l'expansió de les capacitats de comunicació de l'organització.

Per tot això, el tècnic sotasignat, recomana iniciar el procés d'adhesió al conveni de contractació centralitzada de 
serveis de telecomunicacions de la demarcació de Barcelona.”

III. En data 07 de setembre de 2023 s’ha emès informe tècnic complementari quin 
contingut íntegre és el següent:

“ Objectiu

Aquest informe té com a objectiu ampliar l’informe que justifica l'adhesió de l’ajuntament de la Roca del Vallès al 
conveni de contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions de la demarcació de Barcelona i aportar-ne més 
informació.

Antecedents
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En data 14/8/2023, el tècnic sotasignat va emetre un informe de justificació de l’adhesió de l’ajuntament de la Roca del 
Vallès al conveni de contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions de la demarcació de Barcelona 
(expedient 2023/4219), en el que s’exposen diferents arguments, tant tècnics com econòmics, que recomanen dita 
adhesió.

Vist que s’ha detectat la mancança d’algunes dades importants, es considera necessari afegir-les en aquest informe 
annex.

La informació que manca és la següent:

1. L'adhesió inicial de l’Ajuntament de la Roca del Vallès se sol·licita respecte de la totalitat del 
contracte centralitzat.

Els serveis sol·licitats son els següents:

a. Serveis de comunicacions fixes de veu i dades. 
b. Serveis de comunicacions mòbils. 

2. La despesa anual prevista per al servei a nom de L’Ajuntament de la Roca del Vallès és d‘un 
import de  42.662,27€, exclòs l'IVA que es divideix en:

a. Serveis de comunicacions fixes de veu i dades un import de  31.171,53€, exclòs 
l'IVA.

b. Serveis de comunicacions mòbils un import de  11.490,74€, exclòs l'IVA.

Aquest càlcul s’ha realitzat basant-se en la despesa de l’any 2022.

3. L'adjudicació del contracte centralitzat correspondrà a Consorci Localret si bé el pagament 
del mateix correspondrà a l’Ajuntament de la Roca del Vallès.

Conclusions

Per tot això, i per l’explicat en l’informe anterior, el tècnic sotasignat, recomana iniciar el procés d'adhesió al conveni de 
contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions de la demarcació de Barcelona.”

IV. En data 18 de setembre  de 2023 s’ha emès informe jurídic per part del secretari de la 
corporació i la tècnica de contractació.

V. Consta a l’expedient el corresponent informe de fiscalització.

De conformitat amb el procediment d'adhesió a contractes centralitzats previst en el Reglament 
d'organització i funcionament de la Central de Contractació de Localret, i de conformitat amb allò 
establert al disposició addicional segona de la Llei 9/2017 de 8 de novembre de contractes del 
sector públic.

Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa es proposa al Ple l’adopció dels següents 
Acords:

Primer.- Sol·licitar, segons el que s’estableix en el procediment d'adhesió a contractes 
centralitzats previst en el Reglament d'organització i funcionament de la Central de 
Contractació de Localret, l'adhesió inicial al contracte centralitzat de serveis de 
telecomunicacions de la Diputació de Barcelona, el Consorci Localret, els consells comarcals, 
els ajuntaments i els ens dependents d’aquests, adherits a la contractació centralitzada de la , 
demarcació de Barcelona, amb les següents condicions:

a)L'adhesió inicial se sol·licita respecte de:

- Serveis de comunicacions fixes de veu i dades. 
- Serveis de comunicacions mòbils.
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La despesa anual prevista per al servei a nom de L’Ajuntament de la Roca del Vallès és d‘un import de  
42.662,27€, exclòs l'IVA que es divideix en:

Serveis de comunicacions fixes de veu i dades un import de  31.171,53€, exclòs l'IVA.
Serveis de comunicacions mòbils un import de  11.490,74€, exclòs l'IVA.

b)L'adjudicació del contracte centralitzat correspondrà a Consorci Localret si bé el 
pagament del mateix correspondrà a l’AJUNTAMENT DE LA ROCA DEL VALLÈS.

Significar que, a més d'aquesta adhesió, procedirà posteriorment la ratificació de la mateixaen el 
termini màxim d'un mes des que Consorci Localret comuniqui la publicació de l'anunci
d'informació prèvia o posi en coneixement de les entitats consorciades la imminència de la
publicació de l'anunci de licitació. Així mateix, s'accepta que s'entendrà produïda laratificació de 
l'adhesió en el cas que L’AJUNTAMENT DE LA ROCA DEL VALLÈS no respongui o no 
manifesti de manera fefaent la revocació de l’adhesió del contracte centralitzat.

Segon.- Per tal de facilitar la tramitació del procediment i la posterior execució del contracte, 
una vegada adjudicat, L’AJUNTAMENT DE LA ROCA DEL VALLES es compromet a:

a)Facilitar al Consorci Localret la informació que li sigui requerida, dins del termini que el
Consorci estableixi per a això.

b)Comunicar al Consorci Localret qualsevol incidència que sorgeixi en relació amb 
l'execució del contracte, perquè, si és el cas, procedeixi a exigir les responsabilitats 
que correspongui.

c) Realitzar la recepció dels serveis contractats i efectuar el seu pagament.
d)Autoritzar àmpliament i expressament al Consorci Localret perquè, en nom i 

representació de L’AJUNTAMENT DE LA ROCA DEL VALLES, pugui obtenir de 
qualsevol operadorade telecomunicacions les seves dades de facturació i consum, i 
facilitar-li així mateix les claus d'accés per a la consulta telemàtica de l'esmentada 
informació.

La documentació i informació obtingudes, així com la informació d'accés a les plataformes 
d'informació telemàtica, tenen caràcter confidencial i no podran ser objectede reproducció total o 
parcial per cap mitjà o suport. Per tant, no es podrà fer ni tractament ni edició informàtica, ni 
transmetre a tercers fora de l'estricte àmbit d'execució d'aquest procediment de contractació. La 
vigència d'aquesta autorització secircumscriu a la contractació centralitzada referida en l'acord 
primer.

e)Habilitar el Consorci Localret, com a encarregat del tractament, per a tractar per compte 
de L’AJUNTAMENT DE LA ROCA DEL VALLES  responsable del tractament, les 
dades de caràcter personal necessaris pera dur a terme la contractació centralitzada. 
Una vegada s'extingeixi aquest període, l'encarregat del tractament ha de retornar al 
responsable les dades personals cedidesi detallats en el punt anterior i suprimir 
qualsevol còpia que estigui en el seu poder.

Tercer.- Designar com a persona de contacte per a mantenir les comunicacions que procedeixi 
amb el Consorci Localret al Sr. IGNASI GENÍS, en relació amb el contracte centralitzat a 
L’AJUNTAMENT DE LA ROCA DEL VALLES.
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Deliberacions: 
           
Sra. Alcaldessa.- Passem el punt B: Dictàmens propostes o mocions resolutòries.  De 
l'àrea de serveis centrals, tenim des de la regidoria de serveis jurídics, jurídics 
l'aprovació de l'adhesió inicial al contracte centralitzat de serveis de telecomunicacions 
del Consorci Localret de la demarcació de Barcelona. Defensarà aquest punt el regidor 
de comunicació? Serveis jurídics, és veritat.

Sr. Valls.- L'Ajuntament de la Roca està adherit al Consorci Localret, que és el que 
ens dona tot el tot el servei de comunicació, telefonia, etcètera. Ara el Consorci 
Localret iniciarà els tràmits per fer una nova contractació de tots aquests serveis de 
telefonia i el que cal és que tots els ens municipals i supramunicipals que ens hi 
vulguem adherir, pues ho hem de fer prèvia a aquesta, aquesta contractació. Les 
necessitats que es contractaran per part del Consorci són les comunicacions internes, 
l'accés a les dades i aplicacions al núvol, les comunicacions externes i la seguretat de 
les comunicacions. Llavors, avui el que portem a aprovació és que nosaltres ens 
adherim a aquesta futura contractació de, del Consorci Localret.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies senyor regidor per la seva explicació. Alguna pregunta? 
Cap pregunta, doncs passem aprovació? A votació, perdó.

Votacions:

Aprovat per unanimitat dels assistents.
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Regidoria de Serveis Econòmics

B.2-  Aprovació de la modificació pressupostària, en la modalitat de suplement 
de crèdit i crèdit extraordinari.

Es posa en consideració del Ple el dictamen aprovat per la Comissió Informativa 
ordinària de data 21 de setembre de 2023, amb el contingut següent:

RELACIÓ DE FETS

1.- Vista la Provisió d’Alcaldia de data on ordeno al Senyor Interventor municipal 
l’estudi sobre la incorporació dels romanents de crèdit dels projectes d’inversió amb 
finançament afectat.

2.- Vist l’Informe emès pel Senyor Interventor municipal.

3.- Vista la Memòria d’Alcaldia.

Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa es proposa al Ple l’adopció dels 
següents ACORDS:

1.- APROVAR inicialment la modificació pressupostària en la modalitat de suplement i 
crèdit extraordinari per tal de dotar de crèdit les següents aplicacions pressupostàries 
de l’estat de despeses del vigent Pressupost de l’Ajuntament de la Roca del Vallés:

Aplicació pressupostària 
afectada

Descripció 
despesa

Import MC Tipus de MC

04-011-31000-INTERESSOS 
PRÉSTECS

Interessos 
bancaris

82.404,84 € Suplement de 
crèdit

04-011-91300-AMORTITZACIÓ 
PRÉSTECS LL/T FORA DEL 
SECTOR PÚBLIC

Amortització 
principal 
préstecs

1.226.969,96 € Suplement de 
crèdit

17-491-76700-ARRENDAMENT 
FINANCER VOTV

Inversió del 
consorci VOTV

4.611,58 € Crèdit 
extraordinari

01-933-62200-EDIFICIS 
SERVEIS MUNICIPALS

Adquisició 
inmobles per a 
serveis 
municipals

2.000.000,00 € Crèdit 
extraordinari

11-1621-25001-RECOLLIDA 
RESIDUS SÒLIDS 
MUNICIPALS (CRVO)

Pagament 
factures CRVO 
recollida 

811.300,00 € Suplement de 
crèdit
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escombraries
01-920-22100-ELECTRICITAT Pagament 

factures 
subministramen
t elèctric

75.000,00 € Suplement de 
crèdit

09-341-48002-ASSOCIACIÓ 
ROQUEROL D'HANDBOL 
SORRA

Augment import 
subvenció

500,00 € Suplement de 
crèdit

09-341-48003-CLUB DE 
FUTBOL LA TORRETA

Augment import 
subvenció

2.000,00 € Suplement de 
crèdit

09-341-48004-PENYA 
BLAUGRANA LA ROCA DEL 
VALLÈS

Augment import 
subvenció

2.000,00 € Suplement de 
crèdit

09-341-48005-CLUB DE 
FUTBOL LA ROCA PENYA 
BLANC BLAVA

Augment import 
subvenció

1.000,00 € Suplement de 
crèdit

09-341-48008-CLUB TWIRLING 
LA TORRETA

Augment import 
subvenció

1.000,00 € Suplement de 
crèdit

09-341-48010-CONVENI 
ENTITAT PENYA 12+1

Augment import 
subvenció

500,00 € Suplement de 
crèdit

TOTAL 
IMPORT MC

4.207.286,38 €

2.- EXPOSAR al públic, previ anunci en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona 
(BOPB) i al Tauler d’anuncis municipal durant el termini de 15 dies, durant els quals els 
interessat podran examinar l’expedient i presentar reclamacions davant el Ple.

3.- ORDENAR a la Intervenció municipal la comptabilització de les operacions que es 
deriven del present acord un cop aquest es consideri definitivament aprovat i la 
remissió de l’Acord definitivament aprovat a les administracions superiors que 
estableixi la normativa en vigor.

Deliberacions: 
           
Sra. Alcaldessa.- El següent punt de l'ordre del dia és un de l'àrea, de la regidoria de 
serveis econòmics, és l'aprovació de la modificació pressupostària en la modalitat de 
suplement de crèdit i crèdit extraordinari. És a dir, que dels diners que tenim de 
romanent de tresoreria els passem al pressupost ordinari per poder donar, fer front a 
diversos pagaments. En aquest cas, els regidors de cada àrea defensaran la seva, el 
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seu punt. Com que la regidora de serveis econòmics avui no hi ha pogut ser per 
motius laborals, aquests dos primers punts els defensaré jo. El primer punt és la 
incorporació a la modalitat de suplement de crèdit de un import de 82.404,84€, per 
donar, per fer front als interessos bancaris. Vam començar l'any, nosaltres, primer de 
tot, partint d'un pressupost prorrogat, per tant, el pressupost de l'any 2022 s'ha 
prorrogat al 2023. Per tant, les partides a inici d'any eren les mateixes i, ja l'any passat, 
el 2022, els interessos, tant pels diners que tens al banc com pels diners que has 
demanat i que has de tornar, eren molt baixos i com tots sabem els que tenim 
hipoteca, aquests interessos han pujat i de manera substancial. Per tant, la partida que 
teníem consignada per fer front a aquests interessos no ha estat suficient i hem de fer 
aquesta incorporació per poder pagar els interessos bancaris. Per tant, aquest és el 
primer, la primera modificació és aquesta. La segona, que està una mica relacionada 
amb aquest punt, és que, donat que els diners cada cop són més cars i podem fer 
front a amortitzar préstecs, hem decidit, s'ha decidit a nivell de de govern i també  
parlat amb els serveis econòmics i amb els tècnics de l'àrea, que era convenient 
amortitzar els préstecs per un valor d'un 1.226.969,96€. Per tant, hem fet una 
incorporació de romanents per poder amortitzar aquests préstecs el que farà que els 
interessos siguin molt, molt menors, gairebé zero perquè ens quedem amb una ràtio 
d'endeutament molt baixa. Dir-vos també que, això no té res a veure amb la 
modificació pressupostària però crec que és una data, una dada important que 
conegueu, i és que l'ajuntament, d'aquests diners del romanent, que són molts diners, 
fins ara els teníem en uns dipòsits bancaris que no ens donaven cap tipus de de 
rendiment econòmic i que hem aconseguit una una negociació amb amb una entitat 
bancària que hem aconseguit un un un interès d'un 4% a favor, a favor de de la 
corporació. Això vol dir que, a part de que pagarem menys interessos, també tindrem 
més rendiment dels diners que tenim al banc. Que l'objectiu és que aquests diners 
gastar-los, eh? Però mentre estan al banc, almenys que ens donin algun rendiment. 
Això era un apunt que he volgut, que he pensat que era important, doncs que el 
sapiguessiu. La següent modificació pressupostària, en la modalitat de crèdit 
extraordinari la defensarà el regidor de comunicació, el senyor Dani Valls.

Sr. Valls.- Sí, simplement, dintre del Consorci de televisió pública del Vallès Oriental, 
fins fa poc, al municipi de la Roca teníem unes zones fosques d’autodefinició. VOTV 
ha fet una una inversió perquè aquestes zones fosques ja no hi siguin. Llavors, la 
reducció de la quota que teníem fins ara, pues ara ja serà la quota sencera. Aquestes 
quotes venen determinades en els ajuntaments que formem part del Consorci pel 
número d'habitants que té cada poble i per tant, a partir d'ara que tenim una bona 
qualitat d'imatge de VOTV, pues passarem a pagar la totalitat de la quota. Llavors per 
fer front a aquesta, aquesta diferència, aquest any fan falta aquests 4.600.

Sra. Alcaldessa.- El següent, la següent modificació pressupostària en modalitat de 
crèdit extraordinari la defensarà el senyor Daniel Valls com a regidor de d'urbanisme.
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Sr. Valls.- Sí, aquesta modificació ve a donar resposta econòmica a un projecte que 
va començar el el mandat passat. És un projecte d'adquisició de patrimoni, per un 
valor d'uns dos milions d'euros. Aquesta adquisició de patrimoni, els plecs estan 
pràcticament ja acabats per lo tant la licitació sortirà aquest final d'any i, més o menys, 
les xifres s'estan enfocant a dedicar uns 750.000€ a l'adquisició d'habitatges, que més 
o menys podrien sortir entre uns quatre i uns cinc. Uns 750.000€ amb un altre lot per la 
compra o adquisició d'una nau i uns 500.000€ per l'adquisició de locals que puguin 
donar ús a l'Ajuntament que més o menys segons el tamany podrien sortir uns dos. 
Aquesta aquests plecs que es van començar el el mandat passat i es van deixar 
pràcticament enllestits, s'estan acabant de polir perquè surtin aquest final d'any i el que 
fem aquí és dotar-los econòmicament perquè, alhora que els publiquem, pues 
l'ajuntament tingui, tingui diners per fer-hi front.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies Sr. Valls. El següent, el següent modificació pressupostària 
la defensarà el senyor Raúl Cano, com a regidor de Medi Ambient.

Sr. Cano.- Sí, gràcies, Marta. Vale, aquest suplement que necessiten de 811.000€, és 
per fer front al pagament total del 2023 del del Consorci de Residus, que el total puja a 
1.274.346. El crèdit inicial que tenim a l'Ajuntament és de 416.000€, que això solament 
recull el tema de recollida ordinària de restes, restes orgàniques i voluminosos. 
Llavors, no ha estat contemplat el tema de recollida selectiva, la gestió de tractament 
de residus, el gestió de deixalleries i la quota municipal adherida al Consorci. Llavors, 
és aquest suplement que necessitem per fer el total de, de fer front a aquest 
1.274.000.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies Raúl. Aquí, jo crec que és molt important prendre 
consciència del que costa la gestió dels residus que generem entre tots: 1.100.000€ 
són molts diners. I bueno, pensem que, que cal molta educació a la població amb el 
reciclatge, amb l'ús de les deixalleries, amb el posar tot allò, el separar el vidre, el 
cartró, el plàstic, la fracció orgànica, perquè són despeses que realment ens sembla 
que no val res i és 1.200.000€ anuals. Nosaltres fa fins, fa dos anys que estàvem, 
teníem un operador que era Cirera, vam fer un canvi amb amb el Consorci de Residus 
del Vallès Oriental, que ens va fer una proposta econòmica que, la vam atendre, i 
aquest any hem tingut una addenda perquè ha pujat el el preu del carburant dels 
camions, han pujat diferents diferents coses que ha fet que el cos pugi una mica. Per 
tant, també, a part d'atendre això, hem hagut d'atendre una diferència d'uns 70.000€ 
del cost de la recollida de la fracció orgànica i del rebuig. La següent modificació 
pressupostària també la defensarà el senyor Raúl Cano com a regidor de serveis i és 
una modalitat de suplement de crèdit pel pagament de factures.

Sr. Cano.- Sí, aquest suplement de 75.000€ és per al tema de pagament de la llum i lo 
que és fer front a l'últim trimestre del 2023, que és el que faltava 75.000€, que és per 
fer l’últim trimestre del 2023.
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Sra. Alcaldessa.- Moltes gràcies Raúl. I, ara sí que venen 1, 2, 3, 4, 5, 6 
modificacions, que totes són també modalitat de suplement de crèdit, que les 
defensarà també el senyor Raúl Cano com a regidor d'esports i que tenen a dir, a 
diferents subvencions a diferents entitats esportives del nostre municipi.

Sr. Cano.- Vale. Aquests suplements ja, això ja estava aquest mmm..., no. En el 
mandat anterior, justament la regidoria d'esports i participació ciutadana, ja havia 
arribat a aquests acords econòmics. Llavors, per continuar amb aquest acord 
econòmic, jo li he donat el vist i plau, de d'aquest suplements econòmics d'aquest, pel 
tema de l'entitat de handbol, de de futbol la Torreta, crec que ho teníem...

Sra. Alcaldessa.- Sí, jo ho tinc. És la la Fundació Handbol Roquerol. El futbol, ai 
perdoneu, handbol sorra, el futbol la Torreta, la penya blaugrana, la penya de futbol, la 
Roca penya blanc-blava, el twirling la Torreta i el conveni amb l'entitat penya doce más 
uno. Un altre cop, com que estava, estem amb pressupost prorrogat de l'any 2022, les 
subvencions de l'any 2023 es van, es van pactar doncs amb uns imports i per poder 
fer front a aquests imports necessitem aquest suplement de crèdit perquè els diners 
que hi havien a les partides eren els corresponent a l'any 22, no els corresponents a 
l'any 23. Pel que fa a la a, aquest apartat de modificació pressupostària no hi ha cap 
més modificació. Algun comentari? Un comentari.

Sr. Gil.- Sí. Sobre... jo en faré dos. Un sobre la gestió de residus. És el que hem 
comentat a la prèvia de d'aquest plenari. Ah... haurem de veure també, sobretot la 
proposta, ja no només en aquest, en aquest sentit de de del discurs que que vostè 
feia, sinó el tema de la de que amb 800.000€, també se'ns hauria d'aclarir exactament 
com pot ser que que se'ns estiguin desviant tant aquestes partides. No, no ens 
quadrava en l'import, l'import que sortia i que parlàvem d'aquest sortint d'uns 
400.000€. De tota manera, fent fent números amb amb el que, amb el que eren aquest 
1.200.00, crec que que estem justos. O sigui que no sé si, si, si això ja és un càlcul 
definitiu que ens ha passat el el Consorci o s'hauran de fer alguna modificació més per 
arribar, per arribar a final a final d'any, tant amb les recollides com amb la planta. I, i ja 
parlant d'aquest tema, era saber si els hi han fet alguna proposta o si s'ha acceptat la 
proposta de reducció de recollides per tal eh de de no recollir a tot el municipi cada dia. 
I això, si, si, si s'ha acceptat això perquè algunes persones ens diuen i nosaltres 
mateixos veiem, que hi ha hagut ja algunes unions diguem-ne de zones de zones de 
contenidors i és saber si, si aquesta proposta que va fer el Consorci ja s'ha acceptat. 
Ah... i l'altre el tema dels edificis. Només una pregunta, i és saber si amb aquests 
imports que que hem parlat, eh en el en el mandat anterior es parlava d'un milió 
d'euros aproximadament per per una nau, per si es volia agafar una nau que fos 
aproximadament d'uns 1000 metres quadrats. Per tant, si estem amb 750.000 segons 
els preus que ens deien l'any passat, estarem fora de mercat i per tant, segur que no 
ho podrem, que no ho podrem fer servir. Per tant, si no hi ha l'adquisició d'una nau o 
d'un local de més, de 1000 metres quadrats aquesta partida no es gastarà perquè si 
no ha canviat el tema no hi ha la possibilitat, de que si no, si alguna de les partides 

Segons la llei 39/2015 del procediment administratiu podeu accedir a la següent url que l'indiquem per verificar aquest document

Codi Segur de Validació b2764ab5bd414ef4bc249c4a8524cbf8001 Data document: 11/10/2023

Url de validació https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

Signatura 1 de 2

Antoni Peralta Garcerá 13/11/2023 SECRETARI

Signatura 2 de 2

MARTA PUJOL
ARMENGOL

14/11/2023 ALCALDESSA

https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027


C. Catalunya, 24
08430 La Roca del Vallès

Tel: 93 842 20 16
ajuntament@laroca.cat 

www.laroca.cat

aquestes queda deserta, es puguin utilitzar aquests diners per comprar, doncs en 
aquest cas, doncs més pisos o un local més petit, o el que sigui. El canvi d'objecte 
se'ns explicava que estava, que no estava previst per la llei, que no es podria fer. 
Nosaltres demanàvem als serveis tècnics i jurídics que es busqués la necessitat, 
bàsicament perquè aquí podem perdre, perdre possibilitat de d'adquisició. Eh... 
l’interès de... no he, no he agafat la xifra i no... no la trobo. Dels pisos, havia dit 5 
pisos, a amb un import de [veu del regidor sense micròfon] 750.000?. Dependrà, i 
750.000 també la nau, eh, doncs, doncs això, creiem que amb aquests imports no 
arribarem a 5 a 5 eh... pisos pels preus de mercat que hi ha a la Roca i la nau, doncs, 
creiem que també estem per sota. I com sabem que això és una modificació, però no 
és un una feina que ja estigui tancada, doncs ho diem per si serveix d'intentar, doncs 
canviar aquestes xifres. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Senyor Garcia, senyor José.

Sr. Garcia.- Gràcies senyora Alcaldessa. Jo també voldria fer un comentari sobre el 
tema de la desviació que tenim de les escombraries. A veure, aquesta desviació no és 
un misteri, i no únicament té a veure amb els augments de costos de la recollida i el 
tractament dels residus. L'origen d'aquest desviament ve d'un pressupost mal fet. Algo 
que ja vam dir quan vam aprovar el pressupost de l'any 2022, que ja ho vaig dir en 
aquest, en aquest mateix plenari. Teníem recollit en aquell pressupost únicament una 
partida de 416.000€ per fer front a tot el tema de recollida d'escombraries. I ja els hi 
vaig dir, en aquell moment, i lamento, que això és molt lleig d'autocitar-te, que faltaven 
partides dels pressupostos dels anys anteriors. I, per resumir, calculava més o menys 
que al pressupost de l'any 2022 faltaven 577.987€, en concepte de recollida i 
tractament d'escombraries. Això ens portava a una xifra total de 980.000€. Ara, a la 
liquidació de l'any 2022, que l'he mirat aquest matí, es liquiden per concepte 
d'escombraries 1.129.000€ i ara, em diu el senyor regidor, que per aquest any seran 
1.274.000€. Evidentment hi ha un augment de costos, però també, tota aquesta 
desviació ve per un pressupost mal fet, on no es contemplaven totes les partides 
necessàries per la recollida i la gestió dels residus urbans de la Roca. I això ens ha de 
portar també una reflexió molt més enllà d'aquesta modificació pressupostària. I és 
que tenim un límit, o una fita, que és l'any 2025. El 2025 han de passar vàries coses 
que ens obliga a Europa, Espanya i Catalunya, és a dir, la normativa europea, la 
normativa espanyola, la normativa catalana l'any 2025 ens obliga a certes coses. La 
primera, és la reducció global de residus. La segona, és l'augment, fins a un 70% del 
residus recicalbles, reciclable, perdó, reciclables. I la tercera, i també molt important, 
és que això que estem fent ara no es podrà fer. No es podrà injectar diners del 
romanent de tresoreria o del pressupost ordinari per cobrir les despeses en recollida 
d'escombraries. Tot s'haurà d'abonar a través de la taxa. Segons la liquidació del 
2022, s'han recaptat per aquest concepte 766.000€. I segons el que ha dit el senyor 
regidor, el cost d'aquest any serà 1.274.000. Tenim una diferència que és poc més o 
menys de mig milió d'euros, i aquest és un tema que s'ha d'afrontar. El model de 
recollida, el reciclatge, la reducció de residus i també la modificació de la taxa, o com a 
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mínim, estudiar com apliquem aquesta nova taxa per cobrir totes les despeses. I això 
no ho podem deixar per d'aquí tres, ni quatre ni cinc anys. Això tenim una fita que és 
l'any 2025. Simplement, que serveixi com a reflexió general i de moment, com a toc 
d'alerta per tots plegats, de què ens hem de posar amb aquest tema. Gràcies.

Sra. Guarinos.- Jo volia fer una apreciació referent a la subvencions. No va ser un 
acord econòmic, sinó que juntament amb el regidor Daniel Valls, que en aquell 
moment era el regidor d'esports, ens vam fer una revisió de convenis i vam creure que 
per la trajectòria esportiva d'aquestes entitats calia millorar el seu conveni, i les 
millores econòmiques són aquestes. Jo estic molt contenta de que [no s’entén] la 
paraula ja d'acord econòmic és como que aquí sí i aquí no, i va ser una revisió feta no 
només amb les entitats esportives, sinó amb totes les entitats municipals. Només era 
aquesta apreciació.

Sr. Cano.- Vale, amb el tema de que estava preguntant el senyor Gil, eh nosaltres 
hem demanat al Consorci que ens enviï una, un informe de les despeses que tindriem 
al 2023, vale? I al mateix temps, hem demanat al tècnic de Medi Ambient, a la tècnica 
en aquest cas, que també fes un estudi. I, directament el consensi, el Consell, el 
Consorci de Residus, ha sortit dels més baratos, ja que en principi és el que toca 
pagar aquest 2023.

Sra. Alcaldessa.- Seguint el amb el fil de del Consorci de residus demà al dematí 
precisament tenim consell executiu on es plantejaran les noves tarifes per l'any 2024. 
Que us informaré puntualment del que diguem i jo estic d'acord amb el senyor Garcia, 
de que el pressupost, tant de l'any 2022 com el de l'any 2023, jo n'era regidora de 
serveis econòmics, era, és un pressupost que no reflectia la realitat. És evident que jo 
no, la xifra de diners que es posa, es va determinar des de la regidoria, però sí que és 
veritat que és una xifra que només recollia el que és la recollida de la fracció orgànica i 
de la... del rebuig. No recollia, en cap cas, cap dels conceptes com pot ser la quota 
dels municipis adherits, el servei Comarcal de deixalleria, l'entrada de matèria 
orgànica, les tones transferides de resta, les tones eliminades, les tones eliminades de 
directes, la gestió de materials i envasos, el conveni... que això són despeses que no 
s'han tingut en compte, que són aquests 800.000€ que hi han de diferència. Nosaltres, 
quan el senyor Gil era l'alcalde l'any 2022, vam tenir una situació doncs crítica amb 
l'anterior operador, i vam prendre la decisió com a govern de que havíem de, bueno, 
d'anar amb el Consorci de Residus del Vallès Oriental, que l'any 2022 es va fer una 
proposta de conveni amb unes xifres, una mica, com que va ser un canvi bastant 
ràpid, amb unes xifres orientatives i al final d'any, quan vam fer els seus contes, es van 
adonar que els hi havia sortit que no, que havia sortit negatiu, que sigui positiu al 
nostre favor, és a dir, havíem pagat menys del que havíem de pagar, però van assumir 
aquesta diferència ells. Però, de cara a l'any 2023 ens han ens han fet una proposta 
de de puja del que és la recollida, sobretot de fracció orgànica i de rebuig i, aquesta 
pujada, nosaltres fins ara no l'hem negociada. Ara l'hem negociat i el que havia de ser 
una pujada s'ha modificat perquè sembla que els preus dels carburants s'han 
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estabilitzat i no són tan grans, per tant la diferència no serà tant. Jo crec que pujava 
gairebé 80.000€ i al final acabarà sent d'uns 50.000. No tinc les xifres aquí ara 
exactes, però sí que ara hem de signar aquesta addenda, perquè és veritat que 
nosaltres no hem pagat les quotes mensuals, perquè com que no estan reflectides en 
el conveni a través d'aquesta addenda, no l'hem poguda, no ho hem pogut pagar. 
Estem d'acord en que el tema de la gestió dels residus és una és un tema molt 
important, igual que el de l'aigua, igual que el de bueno, l'aigua també és un, és un 
tema que amb un altre dia en parlarem, però avui el que ens atany són els residus. És 
veritat que hem de parlar del model, hi han molts models. Hi ha molts pobles que han 
decidit canviar la el porta a porta i en molts pobles que ara fan els contenidors tancats 
que necessites una targeta per poder obrir, hi ha molts models. Cada cop s'evoluciona 
més, i és evident que la Roca especialment s'ha de modernitzar perquè tenim un 
model jo crec que una mica arcaic i antic. Jo, senyor Gil, no tinc constància, però sí 
que ho preguntaré demà, ja que tinc la... ja que tinc aquesta reunió, preguntaré 
expressament si ja s'han realitzat reduccions de recollida, perquè formalment, almenys 
a mi, no m'ha arribat la notícia i... bueno, fer una reflexió jo crec que amb tots els 
membres del plenari cap on hem d'anar, perquè sí que és cert que l'any 2025 els 
ciutadans haurem d'assumir la despesa del que, del que suposa gestionar aquells 
residus que cre, que generem. Ens hem de plantejar jo crec que ser menys, generar 
menys residu des de, pues cadascú el que fem, però a més a més a nivell global, 
doncs fer polítiques que afavoreixin aquesta gestió. Res més. Si, no sé si m'he 
descuidat de dir... mana? Ah sí, el senyor Valls defensarà tot el que està referit a 
patrimoni.

Sr. Gil.- Jo, jo només amb això que vostè deia, sent jo alcalde, ens van ens van enviar 
a principi d'any a través del regidor Jordi Bacardit, la possibilitat d'una pujada de 
150.000€.

Sra. Alcaldessa.- Sí, però això s’ha modificat.

Sr. Gil.- I aquesta, hi havia aquesta informació i després també la possibilitat 
d'aquesta reducció de recollides que bàsicament es centraven amb la Roca. A la 
Torreta es mantenien les recollides, no sé quin criteri s'utilitzava perquè a la Roca no 
es recollís cada dia i a la Torreta sí. I, tampoc sé, a Santa Agnès, el que sí que es feia 
era una reducció o proposaven una reducció dels punts i que, per tant, a Santa Agnès 
es podien fer concentracions més grosses perquè depèn quins espais es podrien 
ajuntar més contenidors. I llavors el que s'aconseguiria és que l'estona de recollida a 
Santa Agnès fos menor amb hores i per tant fos una recollida, per això els hi deia. I 
l'altre que no havia preguntat però és interessant, també, se'ls hi va demanar en el 
moment de la signatura, per tant, ja fa més d'un any, que ara ja estem amb quasi 
d'aquí poc dos anys, que ens diguessin i que ens comencessin a calcular què podria 
valer la recollida el porta a porta a la Roca; Roca, la Torreta i Santa Agnès, eh, terme 
municipal. Perquè amb municipis similars a nosaltres ja podríem estar parlant de 
incrementar 5 o 6 vegades el cost de les escombraries. Llavors, és per també si no els 
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hi han donat, que el reclamin, perquè tant el gerent com el president antic que ara ja 
no hi és, però a tota aquesta gent se'ls hi havia demanat diverses vegades que ens 
donessin una xifra, perquè si hem de començar a treballar... [s’interromp el micròfon].

Sra. Alcaldessa.- Ja està? Doncs, posteriorment a la reunió que van tenir amb vostè 
quan era alcalde, en van tenir una en mi quan jo ja sent alcaldessa, molt al principi del 
mandat, li diré que jo crec que va ser el mes de juliol mateix, ont ens van presentar 
una altra proposta en la que no hi havia reducció de nombre de recollides i on hi havia 
una reducció d’uns 40-50.000€ al respecte del que li havien dit a vostè primer. I també 
ens van fer, ens vam presentar un estudi de dos o tres modalitats diferents de 
recollida. Evidentment, això va ser el mes de juliol, ho tenim sobre la taula, jo ara seré 
membre del consell executiu del Consorci de Residus del Vallès Oriental, el que em 
permetrà tenir molt més de primera mà totes les informacions, totes les novetats en 
matèria de reciclatge i de sistemes de de recollida de rebuig. Jo crec que podrem 
treballar amb, amb molta... jo crec que hem de treballar tot el plenari per veure cap a 
quin model va la Roca del Vallès. Jo crec que no és un una decisió que hagi de 
prendre només el govern, sinó que és una, una decisió que hem de prendre tots els 
representants de la ciutadania. Gràcies. Senyor Valls.

Sr. Valls.- Si miri, una miqueta per, per, per, per respondre el que han comentat. 
Nosaltres hem fixat això, aquestes xifres aproximades que s'han d’acabar de 
determinar, de 750.000, 750.000 i 500.000. En les darreres setmanes, l'arquitecte 
municipal ens va passar una miqueta el preu de mercat, en els plecs figurarà un preu 
màxim i un preu mínim, per metre quadrat. Estaríem parlant aproximadament, per 
exemple, en el en el lot 1, que és d'habitatges, doncs de 1.971 metros, ai perdó, perdó, 
euros el metro quadrat a la Roca i Santa Agnès i 1.807,37 a la Torreta. Als locals, el 
preu màxim a pagar seria 870,92€ el metro quadrat; i amb i les naus 684,56 metros, 
euros el metre quadrat, per les naus més grans de 1.000 i 566,14 les d'entre 500 i 
1.000. Llavors [no s’entén] els càlculs, evidentment segons les ofertes que hi hagi, no 
sabrem si les persones que es presentin a aquest concurs oferiran pisos de 70, pisos 
de 80, pisos de 100. Això ens condicionarà, no? Perquè al final, hi ha un topall 
econòmic per cada lot i segons com apareixin les ofertes, pues s'acabarà configurant, 
pues, unes adjudicacions o unes altres. A grosso modo, més o menys el que van fer 
va ser calcular, per exemple: eh, un pis, els pisos de 70 metres quadrats, amb el preu 
màxim, els 1.971, si en contéssim 5 sortirien 689.000€. Tindríem el topall amb 750, vol 
dir que si n'hi hagués algun que fos un xic més gran de 70 pues també podria entrar. 
Amb les naus hem fet el mateix, hem comptat 1000 metres quadrats pel preu topall, 
sortirien uns 685.000€, per lo tant, també estaríem dintre d'aquests 750. I els locals, o 
sigui els locals més o menys hem calculat que si fos un local pues d'uns 300 metres 
quadrats aproximadament, pues sortirien això, sortirien uns dos locals per aquests 
500.000€. Però, ja li dic, segons l'oferta que hi hagi, pues ens podem trobar que hi 
haurà un repartiment, o sigui unes adjudicacions o unes altres. Si tots els pisos són 
molt grans, pues segurament en comptes de 5 potser en tindrem quatre. Si, tots són 
molt petits, pues a lo millor en comptes de 5 potser en tindrem 6, no?. Una miqueta 
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serà marcar aquests límits, sobretot també és molt important, ja ho acabarem de 
treballar, que ja venia molt treballat per la feina que havien fet vostès al capdavant 
d'aquesta licitació, sobretot els condicionants, pues que els pisos que es puguin 
presentar siguin pisos que a nivell de reforma no sigui molt, molt gran que si estan, si 
són accessibles, pues tinguin puntuacions. Vull dir tota aquesta feina que és molt bona 
i que està feta, s’ha aprofitat. Jo, públicament, agraeixo tota aquesta feina que s'ha fet 
i ara bàsicament el que s'acabaria de tractar és això, pues acabar de donar aquest 
impuls econòmic amb la amb la incorporació de diners per poder donar resposta a 
això. Al final, crec que l'objectiu que teníem el mandat passat compartit de poder tenir 
algun pis més de cara a emergència social o de protecció és interessant. El fet 
d'adquirir una nau, crec que aquesta adquisició de la nau, tant si és al nucli de la Roca, 
com si és a la Torreta o com si fos pròxima a Santa Agnès, donat que, ara sembla ser 
que amb els lloguers i els arranjaments que es podran fer amb les naus aquí, podríem 
tenir solucionat temporalment el problema de la Roca centre, les entitats i aquesta 
reclamació, pues ens enfocaríem de cara al llarg d'aquest mandat, si ens posem tots 
d'acord a un edifici de... que pugui atendre les entitats, que pugui d'això, si una 
d'aquestes naus, per exemple, pues de l'adquisició patrimoni no fos el nucli de la 
Roca, seria també, també seria útil, no sé si m'he explicat. En tot cas, les xifres les hi 
puc passar més al detall un cop ja les acabi de certificar bé amb l'arquitecte municipal 
i, en tot cas, si hi ha qualsevol aportació en què aquestes partides han de modificar-se 
una mica, pues encantadíssim de d'escoltar-los i al final acabar fent una licitació que 
sigui lo millor possible.

Sra. Alcaldessa.- Jo, només un darrer apunt respecte a aquest tema, que crec que 
com que és un tema, l'adquisició de patrimoni, que, que és important per tots, un cop 
tinguem una primera, una primer esborrany de de la licitació estaria molt bé que féssim 
una taula de treball tots plegats per acabar de definir, doncs, cap a on anem. 
L'important és tenir els diners, perquè si no tenim els diners, no podem fer una licitació. 
És tenir un esborrany amb el que treballar, i a partir d'aquí, arribar al màxim consens 
possible i al final això repercutirà amb la, amb la ciutadania. Per tant, crec que és 
responsabilitat de tots trobar, fer, una, la millor licitació possible. Partim d'una, d'un 
esborrany i a partir d'aquí sempre podem fer, doncs, les modificacions que entre tots 
creguem pertinents. Moltes gràcies. Bé, un cop acabats els punts que hi havia a l'ordre 
del dia, tenim dos punts d'urgència. Perdó. Hem de passar votació, és que hem xerrat 
tant... perdoneu. Passem a votació.

Votacions:

Aprovat per unanimitat dels assistents.
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PUNTS D’URGÈNCIA

Àrea de Serveis Centrals

Regidoria de Serveis Jurídics

1- Proposta de modificació del contracte de serveis per a la gestió de les escoles 
bressol de la Roca del Vallès, per afegir més hores de neteja i/o cuina.

Es posa en consideració del Ple la Proposta amb el contingut següent:

I. RELACIÓ DE FETS

1. El 22 d’agost de 2019, l’Ajuntament de La Roca del Vallès, en endavant l’Ajuntament, i 
l’empresa SERVEIS EDUCATIUS CAVALL DE CARTRÓ, SL, amb CIF B63618045 varen 
formalitzar el contracte de serveis per a la gestió de les escoles bressol municipals de la 
Roca del Vallès, LOT 1 i 2.

2. En data 3 d’agost de 2023 s’ha formalitzat la segona pròrroga corresponent al curs 2023-
24.

3. En data 26/07/2023 el Ple Municipal va aprovar la modificació contractual per obrir 3 
aules noves per al curs 2023-24: 1 més a l’EB Les Orenetes (passant de 5 a 6) i 2 més a 
la Torreta (passant de 3 a 5).

4. En data 06 de setembre de 2023 s’ha emès informe per part de la tècnica d’educació que 
posa de  manifest la necessitat de dur a terme la modificació del contracte administratiu 
per causes imprevistes, tenint en compte la necessitat d’augmentar les hores de neteja 
i/o cuina en les escoles bressol, quin contingut literal és el següent:

“ ANTECEDENTS

a) En data 22 d’agost de 2019 es va formalitzar el contracte administratiu per a la prestació dels serveis per a la 
gestió de les escoles Bressol municipals de la Roca del Vallès entre Serveis Educatius Cavall de Cartró, SL i 
l’Ajuntament de la Roca del Vallès.

b) En data 3 d’agost de 2023 s’ha formalitzat la segona pròrroga corresponent al curs 2023-24.

c) En data 26/07/2023 el Ple Municipal va aprovar la modificació contractual per obrir 3 aules noves per al curs 
2023-24: 1 més a l’EB Les Orenetes (passant de 5 a 6) i 2 més a la Torreta (passant de 3 a 5).

d) La previsió per al curs 2023-24 és de més de 150 infants amb la distribució següent:

- Escola Bressol Les Orenetes: 82 infants (6 aules)

- Escola Bressol La Torreta: 74 infants (5 aules)
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e) En l’estudi de costos corresponent al contracte de referència hi ha el mateix import consignat en concepte de 
neteja i cuina en ambdues escoles bressol (Lot 1 + Lot 2). Tant si hi ha 3 aules com si n’hi ha 6:

LOT 1 
EB Les Orenetes

3 grups 4 grups 5 grups 6 grups

Cost cuinera 19.353,36€ 19.353,36€ 19.353,36€ 19.353,36€
Cost neteja   9.335,88€   9.335,88€   9.335,88€   9.335,88€

LOT 2 
EB La Torreta

2 grups 3 grups 4 grups 5 grups 6 grups

Neteja/cuina 16.400€ 16.400€ 16.400€ 16.400€ 16.400€

Aquestes dotacions resulten insuficients per mantenir l’escola amb els estàndards mínims de neteja que requereixen 
els espais per acollir tants infants.
Per tot l’exposat, es proposa consignar més hores de neteja i/o atenció cuina en ambdues escoles bressol, efectuant la 
corresponent modificació contractual amb les condicions següents:

FONAMENTACIÓ JURÍDICA

Tenint en compte l’exposat anteriorment, sembla que la modificació contractual  no substancial regulada en l’article 
205.2.c de la LCSP/2017 permet, justificant especialment la seva necessitat, incardinar els errors u omissions que ens 
ocupa en aquest cas.

Necessitat i motius pels quals no es va incloure en el contracte inicial: per al curs 2023-24 hi haurà un total d’11 aules 
en ambdues escoles bressol amb més de 150 infants i en la redacció de l’estudi de costos no es va preveure la 
necessitat de més hores de neteja i/o personal de cuina davant de l’augment de més alumnes.

La modificació proposada no és  substancial atès que no en resulta un contracte de naturalesa materialment diferent i 
tampoc concorren les condicions que estipula l’article 72.4 de la Directiva 2014/24 (24) següents:

   Se introduzcan condiciones que, de haber figurado en el procedimiento de contratación inicial, habrían 
permitido la selección de candidatos distintos de los seleccionados inicialmente o la aceptación de una oferta 
distinta a la aceptada inicialmente o habrían atraído a más participantes en el procedimiento de contratación. 

   Que la modificación altere el equilibrio económico del contrato en beneficio del contratista de una manera 
que no estaba prevista en el contrato inicial. Según la LCSP este supuesto concurre si se introducen 
unidades de obra nuevas cuyo importe representa el 50 por ciento del presupuesto inicial.

   Que la modificación amplíe de forma importante el ámbito del contrato. Así será, en todo caso, cuando 
la modificación suponga (a) una alteración en la cuantía del contrato que exceda, aislada o conjuntamente, 
del 15 por ciento del precio inicial del mismo, si se trata del contrato de obras o de un 10 por ciento, si se trata 
del resto (25) ; o (b) la modificación supere el umbral para ser considerado contrato SARA; o (c) si las obras, 
servicios o suministros objeto de modificación se hallan dentro del ámbito de otro contrato, actual o futuro, 
siempre que se haya iniciado la tramitación del expediente de contratación (26) .

ASPECTES ECONÒMICS DE LA MODIFICACIÓ

(1) Llindar econòmic de la modificació: no superar el 10% del preu inicial o adjudicació del respectiu lot.

Escola Preu adjudicació 10%

LOT 1 EB Les Orenetes 976.385,16 €          97.638,51 €    
LOT 2 EB La Torreta 552.595,12 €          55.259,51 €    
Total, 1.528.980,28 €      152.898,02 € 

(2) Imports d’altres modificacions anteriors a tenir en compte:
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Escola

import
modificació 
vetlladores 

2022-23

LOT 1 EB Les Orenetes 92.753,92 €               
LOT 2 EB La Torreta 46.376,96 €               
Total, 139.130,88 €             

(3) Import disponible per a la present modificació de més hores de neteja i/o cuina:

Escola

import
modificació 
vetlladores 

2022-23

disponible
fins al límit 

del  10%

LOT 1 EB Les Orenetes 92.753,92 €               4.884,59 €      
LOT 2 EB La Torreta 46.376,96 €               8.882,55 €      
Total, 139.130,88 €             13.767,14 €   

(4) Cost del personal de neteja i/o cuina (considerat per cost/hora):

CONCEPTE % IMPORTS
14.665,56 €          

previsió actualització taula 8,00% 1.173,24 €            
15.838,80 €          

contingències comuns 23,60% 3.737,96 €            
atur 6,70% 1.061,20 €            
FOGASA 0,20% 31,68 €                  
FP 0,60% 95,03 €                  
AT 1,50% 237,58 €                

32,60% 5.163,45 €            
19.829,01 €          

Baixes per substitució 7,50% 1.487,18 €            
total 21.316,19 €          
Despeses de gestió 2,34% 498,80 €                
Benefici industrial 3,50% 746,07 €                

TOTAL COST 22.561,05 €          

PREU HORA
TOTAL HORES ANUALS 1704 13,24 €                  

salari brut segons Taula 2021

salari brut actualitzat

subtotal
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Taula Salarial: Resolución de 25 de noviembre de 2021, de la Dirección General de Trabajo, por la que se registran y 
publican las tablas salariales del XII Convenio colectivo de centros de asistencia y educación infantil, publicat al BOE 
núm. 294 del 9 de desembre del 2021.

Càlcul previsió actualització taula salarial: els dos últims augments han sigut del 5% i del 3%, per la qual cosa es 
calcula per a cada any un 4% (4% x 2 = 8%) corresponents al curs 2022-23 i al curs 2023-24.

Despeses de gestió: en l’estudi de costos inclòs en el contracte les despeses de gestió del Lot 1 EB Les Orenetes és 
del 2,19% calculat 8.000€ sobre els CD+CI (363.894,13€). I del Lot 2 EB La Torreta és del 2,48% calculat 6.000€ sobre 
els CD+CI (230.318,11€). Per la qual cosa, als efectes del càlcul que ens ocupa, es fa la mitjana aritmètica d’ambdós 
percentatges, resultant un 2,34%.

Benefici industrial: es proposa el 3,5% que és el mateix percentatge que està estipulat en el càlcul de costos del 
contracte.

(5) Hores de neteja i/o cuina de la modificació

Escola 2023 2024
total
hores

LOT 1 EB Les Orenetes 134,15 234,77 368,93
LOT 2 EB La Torreta 243,96 426,93 670,88
Total, 378,11 661,70 1.039,81

(6) Retribució del contractista

LOT 1 Preus Públics Aportació Ajuntament
Cost modificació 21,86% 78,14%

4.884,59 €                                 1.067,77 €              3.816,82 €                        

LOT 2 Preus Públics Aportació Ajuntament
Cost modificació 16,10% 83,90%

8.882,55 €                                 1.430,09 €              7.452,46 €                        

LOT 1 + LOT 2 Preus Públics Aportació Ajuntament
Total, 2.497,86 €              11.269,28 €                      

(7) Distribució de la despesa compromesa per l’Ajuntament per al curs acadèmic 2023-24:

DISTRIBUCIÓ
PER ANYS

LOT 1 LOT 2 TOTALS

Any 2023 1.387,93 2.709,99 4.097,92

Any 2024 2.428,88 4.742,47 7.171,36

Total, 3.816,82 7.452,46 11.269,28

(8) Retenció de crèdit:
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Es sol·licita a la Intervenció Municipal que faci la corresponent retenció de crèdit amb càrrec a l’aplicació pressupostària 
número 0832322710 del Pressupost General de l’Ajuntament de la Roca del Vallès de l’any 2022, prorrogat el 2023 i 
atenent que la present modificació comporta despeses de caràcter plurianual , l’autorització de la  despesa dels anys 
successius es subordina al crèdit adequat i suficient  que per cada exercici autoritzin els corresponents pressupostos  
municipals de conformitat amb allò establert a l’article 174 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març per el qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora d’hisendes Locals.

CONCLUSIÓ

Per tot l’exposat, mitjançant el present informe es posa en coneixement al departament jurídic de Contractació de la 
necessitat de dotar de més hores de neteja i/o cuina a ambdues escoles bressol per tal que impulsin la formalització 
d’aquesta modificació contractual, salvant superior criteri fonamentat en dret.”

5. En data 13 de setembre de 2023 s’ha emès informe per part de la tècnica de 
contractació, validat per el secretari de la corporació, favorable a la proposada 
modificació.

6. Consta a l’expedient que s’ha donat audiència a la contractista sense que en el termini 
atorgat a l’efecte s’hagi presentat cap al·legació al respecte de la proposta de 
modificació.

7. S’ha sotmès el present expedient a fiscalització prèvia.

II. FONAMENTS DE DRET

PRIMER.- L’article 203 LCSP, respecte les prerrogatives de l’administració, estableix:

1. Sense perjudici dels supòsits que preveu aquesta Llei respecte a la successió en la persona del contractista, cessió 
del contracte, revisió de preus i ampliació del termini d’execució, els contractes administratius només es poden 
modificar per raons d’interès públic en els casos i en la forma que preveu aquesta subsecció, i d’acord amb el 
procediment regulat a l’article 191, amb les particularitats que preveu l’article 207.

2. Els contractes administratius subscrits pels òrgans de contractació només es poden modificar durant la seva vigència 
quan es doni algun dels supòsits següents:

a) Quan així s’hagi previst en el plec de clàusules administratives particulars, en els termes i les condicions que 
estableix l’article 204;

b) Excepcionalment, quan sigui necessari fer una modificació que no estigui prevista en el plec de clàusules 
administratives particulars, sempre que es compleixin les condicions que estableix l’article 205.

En qualsevol altre supòsit, si és necessari que un contracte en vigor s’executi en forma diferent a la pactada, aquest 
contracte s’ha de resoldre i se n’ha de subscriure un altre sota les condicions pertinents, si s’escau amb convocatòria 
prèvia i substanciació d’una nova licitació pública de conformitat amb el que estableix aquesta Llei, sense perjudici del 
que disposa l’apartat 6 de l’article 213 respecte de l’obligació del contractista d’adoptar mesures que siguin necessàries 
per raons de seguretat, servei públic o possible ruïna.

3.Les modificacions del contracte s’han de formalitzar de conformitat amb el que disposa l’article 153, i s’han de 
publicar d’acord amb el que estableixen els articles 207 i 63.”
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SEGON.- En relació al procediment per tal de dur a terme la modificació contractual, l’article 
191.1 LCSP estableix el següent:

1. En els procediments instruïts per a l'adopció d'acords relatius a les prerrogatives establerts en l'article anterior, el 
contractista haurà de rebre una audiència.

TERCER.- L’article 205 LCSP regula les modificacions de contracte que no estiguin 
previstes en el PCAP. Aquest article disposa:

1. Las modificaciones no previstas en el pliego de cláusulas administrativas particulares o que, habiendo sido 
previstas, no se ajusten a lo establecido en el artículo anterior, solo podrán realizarse cuando la 
modificación en cuestión cumpla los siguientes requisitos:

a) Que encuentre su justificación en alguno de los supuestos que se relacionan en el apartado segundo de este 
artículo.

b) Que se limite a introducir las variaciones estrictamente indispensables para responder a la causa objetiva que la 
haga necesaria.

2. Los supuestos que eventualmente podrían justificar una modificación no prevista, siempre y 
cuando esta cumpla todos los requisitos recogidos en el apartado primero de este artículo, son los 
siguientes:

a) Cuando deviniera necesario añadir obras, suministros o servicios adicionales a los inicialmente contratados, 
siempre y cuando se den los dos requisitos siguientes:

1.º Que el cambio de contratista no fuera posible por razones de tipo económico o técnico, por ejemplo que 
obligara al órgano de contratación a adquirir obras, servicios o suministros con características técnicas diferentes a 
los inicialmente contratados, cuando estas diferencias den lugar a incompatibilidades o a dificultades técnicas de 
uso o de mantenimiento que resulten desproporcionadas; y, asimismo, que el cambio de contratista generara 
inconvenientes significativos o un aumento sustancial de costes para el órgano de contratación.

En ningún caso se considerará un inconveniente significativo la necesidad de celebrar una nueva licitación para 
permitir el cambio de contratista.

2.º Que la modificación del contrato implique una alteración en su cuantía que no exceda, aislada o conjuntamente 
con otras modificaciones acordadas conforme a este artículo, del 50 por ciento de su precio inicial, IVA excluido.

b) Cuando la necesidad de modificar un contrato vigente se derive de circunstancias sobrevenidas y que fueran 
imprevisibles en el momento en que tuvo lugar la licitación del contrato, siempre y cuando se cumplan las tres 
condiciones siguientes:
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1.º Que la necesidad de la modificación se derive de circunstancias que una Administración diligente no hubiera 
podido prever.

2.º Que la modificación no altere la naturaleza global del contrato.

3.º Que la modificación del contrato implique una alteración en su cuantía que no exceda, aislada o conjuntamente 
con otras modificaciones acordadas conforme a este artículo, del 50 por ciento de su precio inicial, IVA excluido.

c) Cuando las modificaciones no sean sustanciales. En este caso se tendrá que justificar especialmente la 
necesidad de las mismas, indicando las razones por las que esas prestaciones no se incluyeron en el contrato 
inicial.

Una modificación de un contrato se considerará sustancial cuando tenga como resultado un contrato de naturaleza 
materialmente diferente al celebrado en un principio. En cualquier caso, una modificación se considerará sustancial 
cuando se cumpla una o varias de las condiciones siguientes:

1.º Que la modificación introduzca condiciones que, de haber figurado en el procedimiento de contratación inicial, 
habrían permitido la selección de candidatos distintos de los seleccionados inicialmente o la aceptación de una 
oferta distinta a la aceptada inicialmente o habrían atraído a más participantes en el procedimiento de contratación.

En todo caso se considerará que se da el supuesto previsto en el párrafo anterior cuando la obra o el servicio 
resultantes del proyecto original o del pliego, respectivamente, más la modificación que se pretenda, requieran de 
una clasificación del contratista diferente a la que, en su caso, se exigió en el procedimiento de licitación original.

2.º Que la modificación altere el equilibrio económico del contrato en beneficio del contratista de una manera que 
no estaba prevista en el contrato inicial.

En todo caso se considerará que se da el supuesto previsto en el párrafo anterior cuando, como consecuencia de 
la modificación que se pretenda realizar, se introducirían unidades de obra nuevas cuyo importe representaría más 
del 50 por ciento del presupuesto inicial del contrato.

3.º Que la modificación amplíe de forma importante el ámbito del contrato.

En todo caso se considerará que se da el supuesto previsto en el párrafo anterior cuando:

(i) El valor de la modificación suponga una alteración en la cuantía del contrato que exceda, aislada o 
conjuntamente, del 15 por ciento del precio inicial del mismo, IVA excluido, si se trata del contrato de obras o de un 
10 por ciento, IVA excluido, cuando se refiera a los demás contratos, o bien que supere el umbral que en función 
del tipo de contrato resulte de aplicación de entre los señalados en los artículos 20 a 23.

(ii) Las obras, servicios o suministros objeto de modificación se hallen dentro del ámbito de otro contrato, actual o 
futuro, siempre que se haya iniciado la tramitación del expediente de contratación.

QUART.- L’article 207 LCSP estableix les peculiaritats respecte al procediment a seguir per a la 
modificació de contractes, essent:
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“1. En el cas que preveu l’article 204, les modificacions contractuals s’han d’acordar en la forma que hagin especificat 
els plecs de clàusules administratives particulars.

2. Abans modificar el contracte d’acord amb el que disposa l’article 205, s’ha de donar audiència al redactor del 
projecte o de les especificacions tècniques, si aquests han estat preparats per un tercer aliè a l’òrgan de contractació 
en virtut d’un contracte de serveis, per tal que, en un termini no inferior a tres dies, formuli les consideracions que 
consideri convenients.

3. Els òrgans de contractació que hagin modificat un contracte que estigui subjecte a una regulació harmonitzada, a 
excepció dels contractes de serveis i de concessió de serveis que enumera l’annex IV, en els casos que preveuen les 
lletres a) i b) de l’apartat 2 de l’article 205, han de publicar en el «Diari Oficial de la Unió Europea» l’anunci de 
modificació corresponent de conformitat amb el que estableix aquesta Llei.”

CINQUÈ.- Així mateix, la clàusula 25, apartat C, del PCAP, concreta el procediment de 
modificació:

“Per tramitar una modificació del contracte caldrà seguir els següents tràmits:

 

1. Proposta raonada del responsable del contracte, per iniciativa pròpia o a instancia del contractista, integrada 
pels documents que justifiquin, descriguin i valorin la modificació.

2. Audiència al contractista per un termini de tres dies hàbils.

3. Informes del secretari i de l’interventor.

4. Certificació de l’existència de crèdit o document que legalment el substitueixi.

5. Acord d’aprovació de la modificació i de la despesa corresponent.

6. Reajustament de la garantia definitiva.

7. Publicitat de la modificació en el DOUE, si escau, i en el perfil de contractant, que s’ha d’acompanyar en aquest 
últim mitjà de les al·legacions del contractista i de tots els informes emesos.”

SISÈ.- La clàusula 24, apartat 1, del PCAP, estableix, respecte les prerrogatives de 
l’Ajuntament:

“Dins dels límits i amb subjecció als requisits i efectes assenyalats en la LCSP, l’òrgan de contractació disposa de la 
prerrogativa d’interpretar el contracte, resoldre els dubtes que ofereixi el seu compliment, modificar-lo per raons 
d’interès públic, declarar la responsabilitat imputable al contractista a raó de l’execució del contracte, suspendre’l, 
acordar-ne la resolució i determinar els efectes d’aquesta.”

SETÈ.- L’article 109.3 de la LCSP que estableix el següent:
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“Quan, com a conseqüència d'una modificació en el contracte, el preu del contracte canviï, s'ajustarà la garantia, per tal 
de mantenir la proporció adequada al nou preu modificat, en el termini de quinze dies des de la data en què es notifiqui 
l'acord de modificació a l'empresari. A aquest efecte, les variacions de preus resultants d'una revisió dels mateixos no 
es consideraran tal com s'indica en el capítol II del Títol III d'aquest Llibre.”

Per tot l’exposat proposo al ple de la corporació l’adopció dels següents:

ACORDS:

Primer.- APROVAR la modificació de la clàusula 7.2 del ppt del LOT 1 I EL LOT 2 - Escola 
bressol municipal La Roca- del contracte de serveis per a la gestió de les escoles bressol 
municipals de la Roca del Vallès, formalitzat el dia 22 d’agost de 2019 entre l’Ajuntament de La 
Roca del Vallès i l’empresa SERVEIS EDUCATIUS CAVALL DE CARTRÓ, SL, per al curs 
2023-2024, consistent en:

LOT 1 (LES ORENETES):

1.- Personal INICIAL DEL CONTRACTE: 

Per cobrir el servei d’escola bressol, partint de les 5 aules/grup unitats previstes, hi haurà la 
següent plantilla de personal:

Directora (1)
Mestra (2)
Educadors/es infantils (5)
Professional neteja (1)
cuina (1)
Professional extra  (1)
Dotació de personal de servei de menjador/descans
Dotació de personal de suport per al servei de permanències

2.- Modificació: 

Per cobrir el servei d’escola bressol, a partir de  6 aules/grup,  s’afegirà a la plantilla de 
personal anterior i sense perjudici d’allò contemplat a l’estudi de costos del contracte respecte 
al personal, el següent servei addicional:

Hores adicionals de neteja  i/ o cuina (368,93 hores màxim):

Hores màximes Any 2023: 134,15

Hores màximes any 2024: 234,77

LOT 2 (LA TORRETA):

1.- Personal INICIAL DEL CONTRACTE:
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Per cobrir el servei d’escola bressol, partint de les 3 aules/grup unitats previstes, hi haurà la 
següent plantilla de personal:

        Mestra/Directora (1)

        Educadors/es infantils (4)

Professional neteja/cuina (1)
Professional extra  (1)
Dotació de personal de servei de menjador/descans

Dotació de personal de suport per al servei de permanències

2.- Modificació: 

Per cobrir el servei d’escola bressol, a partir de  5 aules/grup,  s’afegirà a la plantilla de 
personal anterior i sense perjudici d’allò contemplat a l’estudi de costos del contracte respecte 
al personal, el següent servei addicional:

Hores adicionals de neteja  i/ o cuina ( 670,88 hores màxim):

Hores màximes Any 2023: 243,96

Hores màximes any 2024: 426,93

El detall del cost de les modificacions (Lot 1 i 2) i preu hora per ambdós lots, serà el següent:

(6) Retribució del contractista
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LOT 1 Preus Públics Aportació Ajuntament
Cost modificació 21,86% 78,14%

4.884,59 €                                 1.067,77 €              3.816,82 €                        

LOT 2 Preus Públics Aportació Ajuntament
Cost modificació 16,10% 83,90%

8.882,55 €                                 1.430,09 €              7.452,46 €                        

LOT 1 + LOT 2 Preus Públics Aportació Ajuntament
Total, 2.497,86 €              11.269,28 €                      

Preu/hora: 13,24 € IVA EXEMPT

SEGON.- AUTORITZAR i DISPOSAR una despesa plurianual màxima per import total de 
11.269,28 €, IVA EXEMPT en l’aplicació pressupostària número 0832322710 del Pressupost 
General de l’Ajuntament de la Roca del Vallès segons la següent distribució plurianual:

DISTRIBUCIÓ
PER ANYS

LOT 1 LOT 2 TOTALS

Any 2023 1.387,93 2.709,99 4.097,92

Any 2024 2.428,88 4.742,47 7.171,36

Total, 3.816,82 7.452,46 11.269,28

Atès que la present modificació comporta despeses de caràcter plurianual , l’autorització de la  
despesa dels anys successius es subordina al crèdit adequat i suficient  que per cada exercici 
autoritzin els corresponents pressupostos  municipals de conformitat amb allò establert a 
l’article 174 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març per el qual s’aprova el Text Refós 
de la Llei Reguladora d’hisendes Locals.

TERCER.- REQUERIR  a SERVEIS EDUCATIUS CAVALL DE CARTRÓ, SL,  per a què en el 
termini de 15 dies  hàbils, comptadors des de la data de notificació d’aquest acord REAJUSTI 
LA GARANTIA DEFINITIVA del contracte per tal de guardar la deguda proporció amb el nou 
preu modificat per l’import de 688,36 euros (5% IMPORT MODIFICACIÓ IVA EXCLÒS).

QUART.- REQUERIR  a SERVEIS EDUCATIUS CAVALL DE CARTRÓ, SL per a què en el 
termini de 15 dies  hàbils, comptadors des de la data de notificació d’aquest acord i un cop 
reajustada la garantia, FORMALITZI en document administratiu la modificació aprovada.

CINQUÈ. COMUNICAR la modificació al Tribunal de Comptes i al Registre Públic de 
Contractes tal i com preveuen respectivament els articles 29.2 i 333.3 del Text refós de la Llei 
de contractes del sector públic, aprovat pel Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre.
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SISÈ. PUBLICAR aquesta resolució en el perfil del contractant de l’Ajuntament de la Roca del 
Vallès, i al DOUE, si escau.

SETÈ. NOTIFICAR aquesta resolució a les persones interessades.

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Disculpeu perquè amb el debat m'he oblidat de fer votar. Un cop 
acabats els dictàmens, propostes i mocions resolutòries que venien a l'ordre del dia, hi 
han dos punts d’urgència que hem parlat a la Junta de Portaveus que hem fet abans 
amb els diferents representants dels grups municipals. Aquests grups, aquests punts 
d'urgència són, el primer: la modificació del contracte de l'escola bressol municipal pel 
que fa a la, al servei de cuina i neteja, que aquest punt el defensarà la regidora 
d'educació, la senyora Raquel Vilardebó.

Sra. Viladerbó.- Doncs, gràcies. A l'anterior plenari que vam fer el 26 de juliol, es va 
aprovar la modificació del contracte on s'ampliaven a 3 estances, tant a la Torreta, a 
l'escola bressol de la Torreta com a Les Orenetes. Aleshores, amb la modificació i amb 
l'augment dels nens que han hagut, hem hagut de fer també una modificació de 
contracte per al tema del servei de neteja i del servei de cuina. Els nens que teníem a 
l’anterior curs, amb el amb el nou curs hem augmentat i aleshores el que ens hem 
trobat és que necessitem més hores de neteja i de cuina. Llavors és simplement això, 
eh, la modificació d’aquest import que passem a un import de 11.269,28, que serien 
les hores de... serien les aportacions que faria l'Ajuntament amb les hores addicionals 
tant de neteja com de cuina.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, Raquel. Algun comentari? Gràcies.

Sr. Navarro.- Bueno, no, com ja hem manifestat abans en la última la reunió de 
portaveus, doncs simplement aquests temes d'urgència, ja sé que són imprevistos o 
intentaríem bueno que en aquest cas, com l’informe tècnic estava assignat a primers 
de setembre, ja fa temps que l'informe corre, demanaríem una mica de... se'ns 
entregui la documentació amb una mica d'antelació per poder-los tractar i estudiar 
nosaltres. Entenc en aquest cas, potser no sigui el motiu avui, però com que hi ha 
moltes urgències últimament o imprevistos, vull dir, demanem un esforç per intentar 
que se’ns entregui la documentació amb antelació, sempre que sigui possible.

Sra. Vilardebó.- Si, si, ha entrat, si ha entrat per urgència, és perquè fins ahir 
dimecres no vam tenir... o sea l’empresa tenia dies, uns dies per fer al·legacions. No, 
no s’acabaven fins al dimarts a les 23:59 de la nit, aleshores dimecres a primera hora 
del matí, a la que vam veure que no teníem cap tipus d'al·legació, aleshores vam 
moure perquè al final no podem esperar un mes o dos a que hi hagi el següent Ple, 
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per al tema de la neteja, vull dir, els nens, els nens ja estan a l'escola, a les escoles 
bressol, i la neteja ha d’estar...sí o sí.

Sr. Navarro.- Sí, si. No, no...

Sra. Vilardebò.- Per això ha entrat per urgència d'aquesta manera.

Sr. Navarro.- No, no, el meu comentari simplement és que l'informe tècnic es va 
signar el dia 6 de setembre i el jurídic el 12 i 13, i aquests informes que es porten dies 
a la casa, no els hem tingut fins avui, per lo que sí, i vull dir que si els haguéssim tingut 
abans, independentment de que presentin al legacions o no, pues ens els haguéssim 
pogut treballar d'alguna manera, encara que després no hagués anat a Ple, eh.

Sra. Vilardebò.- Clar, però si hi haguessin hagut al·legacions, aleshores no 
haguessim pogut, no haguéssim pogut passar per Ple les..

Sr. Navarro.- No, no, però com a mínim, haguéssim estat preparats per si, per si això 
anava Ple d'alguna manera. Simplement això. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- I el segon punt que portarem a urgència, per urgència, és la 
ratificació de la resolució de canvi de representants. En el Ple de cartipàs es va dir que 
seria el representant al Consorci de residus del Vallès oriental, el senyor Raúl Cano, 
però per motius de poder formar part del Consell Executiu, necessitàvem que el 
representant fos un alcalde i em van demanar, doncs si, en el cas de la Roca del 
Vallès podríem designar l'alcalde perquè pogués formar part d'aquest Consell 
Executiu. Per això hem fet aquest canvi de representant al Consorci i vam fer una 
resolució d'alcaldia perquè el dilluns hi va haver-hi l'assemblea en què es constituïa i 
poder presentar a la resolució d'alcaldia i avui passem a ratificar en el Ple aquesta 
designació de la Marta Pujol com a representant al Consorci de Residus del Vallès 
Oriental. Primer, passarem a votació la urgència del primer punt i després la votació i 
després, si us sembla del segon punt. Passem a votació, la urgència del punt de la 
modificació del contracte de l'escola bressol municipal.

Votació de la urgència:

Aprovat per unanimitat dels assistents.

Votació del punt:

Aprovat per unanimitat dels assistents.
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2- Ratificació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1822/2023, de 25 de setembre de 
2023, per la qual es modifica el representant de l’Ajuntament en el Consorci per 
la Gestió de Residus del Vallès Oriental.

Es posa en consideració del Ple la Proposta amb el contingut següent:

Per Resolució d’Alcaldia núm. 1822/2023, de 25 de setembre de 2023, s’han adoptat 
els següents Acords:

“Atès que el Ple de l’Ajuntament de la Roca del Vallès, en sessió extraordinària de 13 
de juliol de 2023, del Cartipàs Municipal, va aprovar el nomenament dels representants 
de l’Ajuntament en Organismes i Entitats.

Atès que en aquest Acord es va nomenar al senyor Raúl Cano i Corbera com a 
representant de l’Ajuntament en el Consorci per la Gestió de Residus del Vallès 
Oriental.

Atès que s’escau adequar la representació en el Consorci per la Gestió de Residus del 
Vallès Oriental en la persona de l’alcaldessa, la senyora Marta Pujol Armengol. 

Per tant, resolc:

Primer.- Nomenar l’alcaldessa, Marta Pujol Armengol, representant de l’Ajuntament de 
la Roca del Vallès en el Consorci de Residus del Vallès Oriental, en lloc del regidor 
Raúl Cano i Corbera.

Segon.- Notificar aquest Acord al Consorci per la Gestió de Residus del Vallès 
Oriental i sotmetre’l a la ratificació del Ple, en la primera sessió que sigui celebrada.

Tercer.- Comunicar aquest acord a tots els regidors i regidores i als treballadors i 
treballadores del Consistori, per al seu coneixement i efectes escaients.”

És per tot això, es proposa al Ple l’adopció dels següents ACORDS:

Primer.- Ratificar la R.A. núm. 1822/2023, de 25 de setembre de 2023, en els termes 
que costen en aquest acord. 
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Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Ara passem a votar la urgència del segon punt, que és la ratificació 
de la resolució d'alcaldia de de nomenament del nou...

Sr. Gil.- Jo, si em permet, d'aquest punt només li diria una cosa, ja que vostè serà la 
representant i no no, perquè el regidor no hi pugui ser, sinó que és una bona notícia. 
Només dir-li que quan estigui en aquest plenari, els hi digui que no li diguin mai més a 
un Ajuntament un preu de recollida d'escombraries, pensant que l'Ajuntament no els hi 
agafarà aquest preu. Perquè això va ser la resposta a la puja de després sense, sense 
previsió, que li van donar en el regidor Jordi Bacardit, i que, com jo no me la podia 
creure, la vaig treure en una reunió i em van afirmar que aquesta, aquesta afirmació 
era certa. Se li va dir, com ens pensàvem que no ens agafaríeu el contracte de 
recollida d’escombraries, us vam dir 700 i pico 1000. Així, com ens podien haver dit 
650 i llavors encara tindríem un problema més gran. I li dic perquè jo ho havia intentat 
com a, com a reunions prèvies, però com vostè ara estarà en l'òrgan més important 
dintre de del Consorci, doncs, doncs amb això i felicitar-los.

Sra. Alcaldessa. M’he agafat la frase i, si s'escau, la utilitzaré. Gràcies. Ara la urgent, 
votem la urgència.

Votació de la urgència:

Aprovat per unanimitat dels assistents.

Votació del punt:

Aprovat per unanimitat dels assistents.
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C) Control Gestió municipal

C.1-  Dació de compte de l’Informe de Tresoreria i Intervenció del Període Mig de 
Pagament i Morositat – 1T 2023.

C.2-  Dació de compte de de l’Informe de Tresoreria i Intervenció del Període Mig 
de Pagament i Morositat – 2T 2023.

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Passem ara a l'Àrea de Control de Gestió Municipal i el punt C.1 és 
la dació de compte de l'informe de Tresoreria i Intervenció del Període Mig de 
Pagament i de Morositat del primer trimestre del 2023; i el punt C.2 és la dació de 
compte de l'Informe de Tresoreria i Intervenció del Període Mig de Pagament i 
Morositat del segon trimestre del 2023. Aquestes dacions de compte és simplement de 
tota la, és informar a tota la info..., de tot allò que s'ha transmès al Ministerio de 
Hacienda que, ens obliga cada trimestre a donar informació de quin és el nostre 
període mig de pagament de la nostra morositat i de si tenim, i si complim amb la 
estabilitat pressupostària. Dir-los que durant el primer trimestre el període mig de 
pagament ha estat de 60 dies; ens hem passat una mica, i durant el segon, encara que 
siguin dos punts diferents, ho explico a la mateixa hora, és de 45 dies. L'explicació 
d'aquesta... d'aquesta superació del període és que el primer trimestre de l'any, quan 
s'acaba l'any, hem de liquidar el pressupost de l'any anterior i no s'incorporen els 
romanents de tresoreria fins al cap de, fins que tens la liquidació feta i moltes vegades 
és a... pel mes de ma... al voltant de finals de març, primers d'abril. Això vol dir que hi 
ha moltes factures que entren a final de l'any passat o a principis d'aquest any, que no 
es poden atendre fins que no fem aquesta incorporació. Ens hem passat una mica, ho 
hem informat en el Ministerio de Hacienda que és el que correspon i ja està. Per tant, 
pel que fa a l'estabilitat pressupostària, tot i que ara no hi han les regles fiscals, no hi 
han regles fiscals, estan suspeses, sí que no complim amb l'estabilitat pressupostària 
que no és res greu, però vol dir que hem fet aquestes incorporacions de romanents per 
poder anar atenent a despeses i ha fet que aquesta estabilitat, que ara mateix al no 
haver-hi regles fiscals no passa res, però que també hem hagut de donar compte en el 
Ministerio de Hacienda. També els hi he de dir que si hagués hagut la regidora de 
serveis econòmics, aquesta explicació hauria estat molt millor feta del que ho he fet jo. 
Però, bueno és tan sols donar aquesta... aquesta dació de comptes. També els hi 
diem que estem ara fent, pagant moltíssimes factures i que crec que aquest segon i 
tercer trimestre, el període mig de pagament estarà, estarà molt més baix. 
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C.3-  Resolucions d’Alcaldia

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Passem al següent punt. El punt C.3, que són resolucions 
d'alcaldia. Teniu alguna?

Sra. Guarinos.- Nosaltres les hem [veu sense micròfon: no s’entén].

Sra. Alcaldessa.- Sí, ho he vist, la Neus m'ha dit que dilluns, dimarts us les passarà. 
D'acord?. 

C.4-  Informacions d’Alcaldia

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Informacions d'alcaldia: dir-vos que aquest cap de setmana és el... 
diumenge és el Dia Internacional de la gent gran. No sé si la regidora de gent gran vol 
dir alguna cosa o els informo jo mateixa. Per celebrar aquest Dia Internacional de la 
gent gran. S'ha... s'han... es realitzarà una... bueno, fem una, uns act... una obra de 
teatre a la Torreta el dissabte al dematí a les 11:00, a Santa Agnès el dissabte a la 
tarda a les 17:00 i a la Roca, el diumenge al dematí a les 11:00. Hi pot anar totes 
aquelles persones majors de 65 anys, si els seus acompanyants són més joves, també 
hi poden anar. Us heu de inscriure, heu de trucar a un telèfon per registrar-vos, jo crec 
que hi han places. I bueno, això, esperem que us agradi. La obra de teatre és “El 
Poliamor”, que és una obra de teatre, una comèdia. Jo crec que pot estar molt bé. 
Altres informacions: bueno, dir-vos això, que la setmana que ve tant el casal de, l'espai 
de la gent gran de la Torreta com el de Santa Agnès, s'obriran; el de la Torreta amb 
horari de matí i tarda. La Torreta s'obrirà de dos quarts de deu fins a quarts d'una, la 
una, no puc assegurar; i a la tarda de dos quarts de tres, crec, a dos quartes de cinc. 
De moment hi haurà l'assistència d’un conserge. I a Santa Agnès s'obrirà també amb 
l'assistència d'un conserge amb horari de tarda. També aquest cap de setmana 
dissabte, al llarg de tot el dia hi ha la fira de la cervesa artesanal “Torre Birrata” a la 
Torreta, a l'espai de Can Tàpies. Us convidem a anar-hi, hi han concerts, cata de 
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cerveses, hi haurà vermut musical. Bueno, tenim, ja tenim a la nostra pàgina web 
podeu consultar la programació, us convidem a que passeu un bon dia en aquesta fira. 
I crec que no tenim més informacions rellevants a dir-vos. Passem ara el torn de precs 
i preguntes del plenari. Espera que...

Sr. Martín -Sí, no, simplemente es un ruego. Des de que empezó el IES, varios 
vecinos de la Roca me han comentado que si podíamos hacer que los autobuses que  
hacen el servicio des de la salida de l'IES, que es cuando se llenan, si se podría 
cambiar el autobús pequeño per un uno más grande, para que la gente que lo está 
usando en esa franja horaria, no tuvieran que ir obligatoriamente de pie, y como lata 
de sardinas. Simplemente es si podemos hacerlo. Ya que no hemos conseguido que 
los horarios cambien, al menos conseguir que nuestros vecinos puedan ir con 
comodidad. Gracias.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Martín. Alguna pregunta més?

Sr. Navarro.- Gràcies. Bueno, varies preguntes, intentaré ser breu. Això bé, ara quan 
parlàvem del tema del termini de pagament, en algun informe d'aquests que se'ns ha 
facilitat, he vist que... posava, deia que la culpa, deia: “se debe a que los funcionarios 
laborales del ayuntamiento no cumplen con su obligación de conformar, revisar les 
facturas dentro del plazo de treinta días que les concede la vigente legislación”. Inclús 
em sembla que recomanava que es sancionés els treballadors o algo així. M'agradaria 
una mica bueno, m'expliques això. Si hi ha iniciat un expedient sancionador en curs o 
hi ha alguna previsió...?

Sra. Alcaldessa -Aquesta és una observació del tresorer municipal, ai, de l'interventor 
municipal. Em... nosaltres no, no hi ha cap sanció en curs. Sí que és veritat...

Sr. Navarro.- No no, no no, no no.

Sra. Alcaldessa.- I bueno, suposo que, jo la veritat és que no m'he llegit aquest... 
aquesta observació, però entenc que el fet, el justificar el perquè es paga més tard del 
que s'hauria de pagar, pues un dels motius és que de vegades, i això sí que és cert, 
costa que les signatures estiguin conformades en temps i forma.

Sr. Navarro.- No, no, simplement per la forma com estava redactat, donava la 
sensació de...

Sra. Alcaldessa.- I perdó que t’he contestat directament i en el Dani no l'hem 
contestat (riu).

Sr. Navarro.- No...no passa res. 

Sra. Alcaldessa.- Alguna pregunta més?

Sr. Navarro.- Si, si us plau, després també, respecte el tema de les càmeres de 
vigilància, voldria saber si hi ha alguna previsió dins de, a curt termini i si sabem més o 
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menys quan... quan estaran. També respecte al tema de la nau de les entitats, volia 
sapiguer si s'ha fet alguna valoració de la nau antiga que es va dir que es valoraria lo 
que costaria. I també del local que es va agafar provisionalment, si, d'aquell, que en 
principi, crec que el contracte de lloguer sí que estava signat, però no sé si s’està 
pagant un lloguer, no s'està pagant un lloguer, exactament sapiguer com està el tema 
aquest. I res, i després, per últim, recordar que si podem comprar un micròfon més per 
perquè alguns companys avui no han vingut i ja està. Gràcies.

Sra. Guarinos.- Sí, això també ho he pensat jo.

Sr. Gil.- Bueno, nosaltres farem diferents preguntes. Començo jo. Amb el tema 
d'autobusos, a nosaltres el que se'ns ha demanat és que fem, que remarquem que 
l'autobús, si arriba abans de l'horari que marca, no marxi, o sigui que el que no té 
sentit és que l'autobús arribi a i 38, la sortida estigui prevista a i 40 i el conductor de 
l'autobús agafi i marxi; arribi gent a i 39 i el vegi marxar, eh, tant amb amb l'anada com 
amb la tornada està... i, i hi ha gent, diguem-ne que perd els possibles enllaços o 
perden la possibilitat de...de...de baixar perquè...perquè el bus marxa. Després, jo els 
hi volia demanar, perquè en les resolucions d'alcaldia he vist un tema de de tallafocs i 
vam aprovar fa poc una modificació del tema de les franges forestals. 

Sra. Alcaldessa.- Sí, però no té res a veure.

Sr. Gil.- I llavors volia demanar, que ja ho hem demanat, però és que... em sobta 
perquè un tallafoc i una franja forestal, segur que tenen relació. O sigui, no podem dir 
que no en tingui, a no ser que sigui alguna cosa que estiguem fent a part del que del 
que pugui ser, no? I llavors si m’ho poguessin dir perquè... està posat dintre de les... 
de les preguntes que hem entrat avui. Després, l’enllumenat del solell. Com està el 
tema? Perquè estava ja pràcticament enllestit i després també hi havia un enllumenat 
que es va donar ordre després de l'any passat de, a més arrel de que les pròpies 
persones que estaven en el punt lila de festa major ens comentessin que la festa major 
està en un lloc que està massa fosc. Llavors es va donar l'ordre als serveis tècnics que 
es treballés i hi havia tot un projecte per fer una il·luminació de la plaça Sant Jordi i em 
sembla que també surt en alguna resolució d'alcaldia, alguna modificació que tampoc 
sabem, però que hem passat una festa, una altra festa major i no ha arribat. Referent 
al punt lila, dir-los que està molt bé fer els punts lila, però en aquesta ocasió ens ha 
passat un problema, que ja em sembla que ens va passar l'any passat també, que era 
que la nit de tronaos el punt lila està allà, però a la carpa de festa major s'estaven fent 
altres concerts, on també hi havia una activitat, i si hagués passat qualsevol cosa 
doncs estaríem parlant de que algú s'hagués de desplaçar a fer aquesta...aquesta 
informació a tronaos, no? Llavors potser que ho hauríem de valorar. D'acord? I ja està, 
perquè el tema de les càmeres ja l’ha comentat el company, doncs sí, ja està gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Senyor...Ah, vale...

Sra. Guarinos.- [No s’entén] Que anem una mica per àrees..
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Sra. Guarinos.- Unes preguntes a fer. Una és com està el tema de l'obertura del bar 
del camp de futbol de la Torreta? Ens han arribat una mica d'inquietud i de queixes per 
part de la Junta de dir que el bar se l'estan gestionant directament ells i que els hi han 
comunicat que possiblement fins al mes de març no sortirà la licitació, una mica per 
saber com està el tema. Llavors, fer una queixa, perquè fa més de dos mesos que he 
entrat unes instàncies i que no he tingut resposta encara. Crec que són 5 dies segons 
hi ha una llei que contempla que els regidors han de tenir resposta en 5 dies naturals 
després d'haver entrat una instància. Fa més de dos mesos i són 3, i no tinc resposta 
de cap tipus, i agrairia que me la féssiu arribar. I l'altra és que estic molt contenta per 
la modificació pressupostària del tema de les subvencions esportives però m'hagués 
agradat molt també veure les dades culturals. Perquè vam revisar convenis culturals 
també i se'ls van fer modificacions a entitats. Podem pagar.

Sra. Alcaldessa.- [No s’entén] ... Ara us ho explico.

Sra. Guarinos.- Bueno, pues, ara ens ho expliques, perfecte. I jo crec que no tinc cap 
pregunta més.

Sr. del Villar.- Bona nit, jo en tinc un parell també. La primera és més una petició que 
una consulta com a tal. Com a exregidor de cultura, doncs li volia demanar a la 
regidora actual de Cultura que ens fes una petita valoració de les festes majors 
d'enguany. Al ser el primer... les primeres festes majors del seu mandat. Com les ha 
vist? I tampoc fem un debat tampoc gaire extens eh, però una petita valoració tant de 
la Torreta, de Santa Agnès com la de la Roca. Referent al tema de la festa major sí 
que tinc una consulta i aquesta no va a la regidora de cultura, sinó al regidor de 
seguretat ciutadana. És referent a un tema que hem trobat a faltar en aquesta festa 
major. Com saben al 2017 el nostre país va patir uns greus atemptats terroristes. Des 
de llavors, tothom es va posar les piles en posar mitjans, a posar protocols i a intentar 
posar tot allò que fos possible, doncs per... per intentar prevenir possibles nous atacs o 
accidents. En aquest cas, doncs, si recordaran l'atemptat, els atemptats van tenir eh... 
acte el 17 i 18 d'agost, per exemple, a la festa major Granollers, que era pocs dies 
després, ja es van veure instal·lades les viones bueno... uns blocs de formigó als 
espais on hi havia més acumulació de de persones, per tant, d'evitar que tornés a 
succeir el que va succeir a Les Rambles de Barcelona i dies més tard a la Roca també 
ho vam ho vam fer, fent tot un perímetre a la zona que diem peatonal de la festa major 
per intentar, doncs, evitar l'accés de vehicles en aquesta zona. Llavors la meva 
pregunta va al regidor de seguretat ciutadana perquè ens ha sorprès que aquest any, 
després de 6 anys de tenir posades aquestes aquesta, aquests blocs de formigó, 
aquest ha sigut el primer any que no els hem vist col·locats llavors a què a què era 
degut.

Sra. Alcaldessa.- Senyor, permeti’m moment. La senyora Imma Cortes s’ha 
d’absentar del ple perquè té una una reunió laboral. Més que res, perquè pugui 
marxar. Gràcies Imma.
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Sr. del Villar.- I el segon tema que volia preguntar és precisament, dies abans de festa 
major vam veure com es retiraven les tanques del perímetre de seguretat de de Can 
Torrents, el perímetre que marcava, doncs, aquesta zona de seguretat de les obres 
de... d'aquest edifici. Llavors el motiu d'aquesta retirada ens agradaria saber que, que 
és el que ha motivat que retirés aquest perímetre de seguretat. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Senyor Lorenzana, García Lorenzana.

Sr. García.- Gràcies senyora alcaldessa, per no per no repetir algunes qüestions que 
han que ja han anat sorgint, dues coses que tenen a veure amb el cicle de l'aigua. La 
primera és com tenim el tema del pla director del clavegueram. Que es va encarregar 
en el seu moment el Consorci i que bueno, en quina situació ens trobem? I després ja 
que hem tornat un altre cop a la normalitat dels plens ordinaris, doncs jo torno a les 
meves tradicions i pregunto com està el tema de del contracte de subministrament 
d'aigua que el mes de febrer, que està aquí a tombar, doncs haurem de tornar a 
prorrogar el contracte actual. En el seu moment es va fer una auditoria de tota la xarxa 
que evidentment ara ja deu estar desfasada, sobretot la part, la part econòmica, però 
crec que és un d'aquells temes, de la mateixa manera que abans he dit que lo de les 
escombraries era un toc d'atenció jo crec que també el tema de l'aigua, la gestió de 
l'aigua, també és un toc d'atenció, que és un tema que ens hauríem de posar entre tots 
per establir quin model, quin model volem i sobretot com tenim la xarxa i com l'hem de 
modernitzar. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Moltes gràcies, senyor García Lorenzana. Comencem amb les 
respostes. Cada regidor crec que respondrà els punts que li corresponen. Senyor Valls 
crec que contestarà el primer del senyor Martín. El prec.

Sr. Valls.- Jo com cada vegada li pregunto el mateix, aquesta incidència jo 
necessitaria sapiguer si és de l'autobús de transport escolar o si és el de la línia 51 o 
52. Entenc, llegint una mica entre línies, que deu ser el de el de la línia 51- 52, pot ser? 
Sí, vale. Pues, bueno, ho ho anotem. Ara també és veritat que en breu, una de les 
coses que el mandat passat es va treballar amb Sagalés és que amb el romanent que 
genera el l'aportació de l'ajuntament i l'aportació als usuaris de l’autobús podrem tenir 
un un autobús híbrid, canviarem un dels que tenim per un autobús híbrid. Llavors crec 
que la següent setmanes ja aprofito per informar-ho a tothom, sobretot els els 
companys que el mandat passat estàveu aquí al govern. Tindrem aquest autobús 
híbrid. Llavors entenc que aquest ja serà gran, donarà servei a la línia 51-52. Totes 
formes, jo m'ho anoto, ho traslladarem a Sagalés en aquest servei per per tal de 
millorar-ho en el sentit que comenta.

Sra. Alcaldessa.- El següent punt era... bueno, el període mig de... ai aquest ja l'he 
contestat. Llavors les càmeres de vigilància, el, el regidor, en Dani Valls donarà 
resposta.

Sr. Valls.- Sí, el tema de les càmeres estem ja en la fase executiva. Eh, portem un 
parell o tres de setmanes, lo que és la fase de replanteig, un cop s'adjudica el el 
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contracte entre l'empresa que l'ha d'executar, el director d'obres i el responsable del 
contracte, pues el que s'ha de fer és certificar que tot allò que en el seu moment es va 
ficar en el projecte, pues a dia d'avui es pot aplicar tal qual. En el nostre cas, tenim una 
sèrie d'incidències, per exemple la l'accés a la Pineda ha variat de com es va fer 
inicialment el projecte a com està ara. També tenim un parell de punts que, segons el 
el mapa de connectivitat Wimax, que és la la fórmula en què pràcticament totes les 
càmeres es es comunicaran entre elles i la la central. Creiem que a lo millor la qualitat 
de la connexió no és la suficient, llavors ara aquesta setmana farem un estudi de 
connexió amb la amb la grua de la brigada 10 metres, a veure si allà que és més o 
menys anirà l'antena, la connexió és és bona i llavors poden anar wimax o si s'ha 
d'adaptar el següent sistema que és amb 4G. Llavors, jo crec que la setmana que ve 
deixarem ja tot això lligat. Aquest acte de replanteig marcarà les petites modificacions 
que el pas del temps ha... ha comportat el el projecte i en principi, jo crec que en un 
termini de de dies, com a molt una o dues setmanes més, hauríem de començar amb 
les feines. La primera fase, pel que se’ns han explicat serà tota la part d'obra civil i 
s'han de fer rases, s'han de ficar bàculs, etcètera, etcètera..., i després ja passarem a 
la col locació, pues dels de les càmeres a la central i després de tota la connectivitat. 
Però, ja li dic, en qüestió de d'uns dies o de molt poques setmanes hauríem de 
començar a veure ja que que es treballa. De totes formes, a través dels mitjans de 
comunicació de l'Ajuntament ja el primer dia que ens posem a treballar, ho podran 
sapiguer.

Sra. Alcaldessa.- La següent pregunta anava referida a l'estat de la nau.

[Veu sense micròfon: No s’entén]

Sra. Alcaldessa.- Bueno de com estan els projectes de... bueno, del del projecte.

Sr. Valls.- Sí, en referència a la nau de la Rambla, aquesta setmana ens ha comentat 
l'enginyer municipal de que hi ha pràcticament tenim el projecte, per lo tant ara el que 
hem de fer és assentar-nos un dia analitzar-lo, a veure si és si és correcte, si 
econòmicament es pot afrontar i si solventa tots els problemes que hi ha. Després 
passaríem a aprovar el projecte i després a licitar l'execució d’aquesta, d'aquesta obra, 
per tal de que aquesta nau que certament tenim llogada, pues ja hi poguem donar un 
ús al més aviat possible.

Sra. Alcaldessa.- A l'anterior de moment no, no s'ha fet res. Està tal qual. La idea és 
que un cop, vam tenir un primer projecte de la nau de la Rambla que era molt... 
superava amb escreix la les possibilitats econòmiques que teníem per aquest 
arranjament. Llavors li vam demanar en el en el arquitecte que es cenyís el que a les 
adequacions que es necessitaven perquè fos una nau que que se'n pogués fer ús. I 
ara, amb aquest nou projecte que s'ha entregat ja han baixat molt el preu i les 
adequacions permetran fer-ne ús. La idea és que de cara a final d'any es pugui fer el 
trasllat de d'allà i llavors, doncs amb l'altra nau ja veurem el el procés com com 
l'encetem. De moment, acabem aquest, ens traslladem i després ja ja veurem com 
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com continuem. Llavors ha sigut el prec de la compra de micròfons, que jo he pensat 
el mateix, que a veure si podríem tenir un micro per cada un. Passem a les preguntes 
del grup d'esquerra republicana. La primera era sobre que l'autobús si arriba abans 
que no marxi.

Sr. Valls.- Sí pues, gràcies per dir-nos-ho. Jo aquesta informació no la tenia. Gràcies. I 
el que faré, pues igual aprofitant la la mateixa, el mateix contacte que tenim de 
Sagalés pel que comentat el el company Dani, pues traslladarem també això, de tal 
forma de que si és així, pues pues no, no sigui així.

Sra. Alcaldessa.- Jo aprofito aquest prec de del senyor Gil també per afegir-me a dir-
lis als conductors que siguin una mica respectuosos quan fan l'aturada i que esperin 
que tots els ciutadans hagin baixat de l'autobús abans de tancar les portes, perquè 
ma, no ha passat res, però malauradament hagués pogut passar un accident molt greu 
fa pocs dies, perquè es va tancar la porta amb un usuària a mig sortir i la va enganxar 
de cama i braç. I amb altres usuaris a dins, eh, vull dir, encara no, no era la última 
persona que baixava I a més a més... bueno, la resposta de la conductora no va ser 
especialment agraït, agradable. Ah... La següent és la les resolucions d'alcaldia que 
ens han passat avui per instància genèrica, la del tallafocs. Jo he vist la instància, he 
vist els números, o sigui els els allò a la llista aquesta, els indicadors, i la veritat és que 
tampoc sé ja m'ho miraré, demà si tinc temps m'ho miraré i et comentaré això. Jo no 
sé si tu Raül respecte això del tallafocs...

Sr. Cano.- Sí, jo crec que això va relacionat amb la la setmana passada, a finals de la 
setmana passada, vam tindre una trucada del cap de bombers de Granollers i ells 
diuen que si nosaltres ens preocupem de fer, d'avisar, doncs indicar els propietaris de 
la de Sant Carles, ells farien la, aquell, aquesta franja, però...

Sra. Alcaldessa.- No jo crec que no...

Sr. Cano.- És que si... em sona si...

Sra. Alcaldessa.- No, jo crec que no. No té res a veure, no, perquè avui també, 
precisament amb el amb el pla de, ens vam, amb l'adhesió que vam fer a la a 
l'associació de propietaris forestals, ens ha arribat una una proposta de de de conveni 
per signar que farien la el aquesta associació s'encarregaria de la neteja de de Can 
Planes. Per tant, ho miraré perquè jo quan he vist, he tingut més la sensació de ..,la 
veritat, no no va ser una resolució que devia jo prestar-hi massa atenció. Jo no sé, ja 
et dic, mirarem de que és perquè no puc dir. La següent pregunta era referent a 
l'enllumenat del Solei.

Sr. Valls.- Sí, en principi, per la informació que jo tinc s'està acabant de fer la 
contractació de la direcció d'obres. 

Sra. Alcaldessa.- Sí.
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Sr. Valls.- I un cop estigui això, pues ja també començaríem amb la part executiva 
d'aquest bueno l'acte de replanteig, ens tornaríem a plantar en el mateix lloc que 
aquest acte que és preceptiva i després ja l'execució de...

Sra. Alcaldessa.- Jo diria que el que el contracte menor per la direcció d'obres està... 
en fase de fiscalització, vull dir que estem molt avançats. El següent és l'enllumenat de 
la festa major i el projecte d’il·luminació de la plaça Sant Jordi. Jo estic d'acord amb 
el... Jo aquí no sé si algú... Jo el projecte d’il·luminació de la plaça Sant Jordi és una 
és un tema que ha sortit aquests dies amb reunions que hem tingut amb el, amb el 
tècnic, amb el Raül Alba. No et diré, no et puc dir ara mateix en quina fase està. Ho 
tinc a dalt a la llibreta ha apuntat amb temes del dia, però no, no sé quina, hi han hagut 
tants, tantes coses que m'he hagut de posar al dia, que no voldria dir una mentida i el 
que sí que és cert és que... el pont d'accés a La Verneda, el dia de tronaos, era una 
zona molt fosca i era una zona perillosa, eh, o sigui jo que anava... no havia begut i 
anava bé aquell tros vaig passar una una certa por, llavors la gent jove que quan va a 
una festa d'aquestes, doncs a vegades el consum d'alcohol és una mica excessiu, us 
dono tota la raó que especialment aquell punt era un punt molt fosc. D'altra banda, 
també i referent a això, i potser també haurem de fer una reflexió, un un els veïns de 
del carrer Anselm Clavé amb la cantonada de la plaça Sant Jordi, de cara a l'any que 
ve, ens han proposat a veure si podríem fer l'entrada a la carpa, o sigui que l'escenari 
mires cap a Can Catot. Perquè bueno, un veí especialment que té una situació 
sensible a casa, el volum de la música, sobretot del primer dia, els altres dies ja no, va 
fer, bueno, va generar una mica de situació de crisi, llavors a la trucada d'alcaldia em 
va comentar a veure si de cara a l’any que ve es podria, ell diu jo ja entenc que per la 
festa major pues bueno et fots i ja està, no passa res, estem en festa major, ja forma 
part de la festa, doncs que hi hagi uns veïns que sempre es veuen més afectats que 
d'altres, però en aquest cas sensible, doncs de de posar el l'escenari on està l'entrada 
que miri cap allà perquè sempre la el soroll, bueno, és una cosa que potser podríem 
plantejar-nos de cara a l'any que ve, que si no no ens causa cap i si la il·luminació hi 
ha més il·luminació, bueno, es podria plantejar. Si que és cert que l'entrada a  a al com 
està ara és més a peu de carrer. A l'altre costat, seria a peu de carrer, però hi ha el el 
baixant s'hauria de colar de tot, bueno, s'ha de veure, però hi ha aquesta proposta. I 
mm. Que més? Ah... el punt lila. Si vols, bueno sí.

Sra. Vilardebó.- Bueno referent al tema dels punts liles, quan jo vaig entrar com a 
regidora ja estaven contractats els punts liles i ens vam trobar de que teníem diferents 
punts de festa major i que havíem de buscar alternatives. No es podia augmentar 
perquè a les festes majors els punts liles a tots els municipis estan demanats i que, per 
tant, no tenien més mans la l'empresa que contractem i el que vam fer és demanar a 
les entitats que que gestionaven la barra de les carpes als tres, de la carpa els tres 
dies, vam agafar, vam fer una reunió amb elles i els hi vam explicar el protocol a 
seguir, inclús es va parlar també amb la policia per fer un punt.. ai un... un protocol, 
perdó, de si passava qualsevol cosa. Per sort no ha passat res cap dels tres dies o cap 
dels quatre, eh i per tant, bueno el que sí que vam fer és que, inclús va estar la Marta 
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Pi en aquesta reunió, eh per coordinar de si passava qualsevol cosa, se'ls hi va passar 
també un seguiment, se'ls hi va passar el seguiment i evidentment pel pròxim any ja 
tindrem en compte de quans, inclús també contar-ho a Santa Agnès i a la Torreta un 
punt lila.

Sr. Gil.- Només agrair la seva explicació, però si en allà no n’hi ha, pues posar 
d'alguna manera que el punt lila d'aquests tres dies és la barra.

Sra. Vilardebó.- Però hi havien bueno, es van repartir cartells perquè els poguessin 
posar a les barres.

Sr. Gil.- Sí, que sigui molt visible em refereixo, perquè si tenim menors que els hi pot 
passar qualsevol cosa, i són menors que no estan bevent o com a mínim no estan 
venent dintre de de la de la barra ordinària perquè no se'ls hi ven, una altra cosa és 
que estiguin bevent per fora que això també ha sigut un... És un tema que també ens 
haurem de plantejar perquè cada any, ja passava eh els darrers anys, però cada any 
el botellón és més exagerat a totes les edats i a totes les i a tots els llocs eh. 

Sra. Vilardebó.- Bueno, el que vam intentar és que almenus si passava qualsevol 
cosa a la carpa, l'entitat que sigui responsable de la barra sàpigues com actuar i si no, 
la policia evidentment és la persona també al final, doncs a qui pots a qui a qui pots 
dirigir.

[Veu sense micròfon: no s’entén] 

Sra. Vilardebó.- Sí, sí, sí, sí.

[Veu sense micròfon: no s’entén] 

Sra. Vilardebó.- Sí, sí, sí. Vam donar també el protocol perquè sapiguèssin també que 
és el que havien de fer, els telèfons que havien de trucar.

Sra. Guarinos.- Bueno així entenc que de cara a l'any vinent també pensareu en la 
Torreta de posar un punt lila, i ja que ho treballeu, treballeu també per la Torreta i 
Santa Agnès.

Sra. Vilardebó.- És el que he dit., que al final ja estava contractat, no hi havien més 
dies i només estava per la Roca i la meva pregunta va ser la mateixa i a la Torreta i 
Santa Agnès per què no? Vull dir que ja hi està previst Yolanda.

Sra. Alcaldessa.- El següent punt és l'obertura del bar del camp de futbol de la 
Torreta.

Sr. Cano.- Sí, en aquest cas, bueno, el que havia guanyat el concurs en el seu 
moment, va dir que no i ara s'està intentant fer una altra vegada una un informe de 
necessitats, perquè sí que és veritat que les instal·lacions del bar hi han algunes coses 
que es tenen que adequar millor, la climatització i l'adequació de l'extracció de fums. 
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Llavors, a veure si per l’any que ve o a finals d'any podem fer la el nou concurs, la 
nova licitació perquè la gent es pugui apuntar.

Sra. Alcaldessa.- Pel que fa a la resposta de les instàncies, assumeixo jo la 
responsabilitat. Teniu raó,  heu enviat, crec que quatre o amb la que ha entrat avui. 
Una és la de la ITB de les motos de la policia. L'altra és de la il·luminació de la llum de 
la placeta, que encara no hi ha llum a la placeta. Avui no sé si heu vist que hi havien 
dos grues que posaven uns focus. Jo demanaré explicacions a Rubatec perquè amb 
Rubatec sabeu tot, de tots és coneixedor la situació que tenim. Estem en un procés de 
de  res.... d'acord mutu per la rescissió del contracte, però aquest acord necessita d'un 
informe tècnic que digui que no hi ha incompliment de contracte, cosa que jo dubto, 
perquè si no van les llums, el que no pot ser jo no les arreglo, no m’hi penso gastar 
calers, te pongo dos focos, uno en la [no s’entén] y el otro allí en... I bueno estem en 
aquesta en aquest en aquesta relació amb Rubatec que no acaba de ser la millor, 
doncs per tenir una una resposta ràpida i àgil a aquestes circumstàncies. I després, 
bueno, aquest...

[Veu sense micròfon: no s’entén] 

Sra. Alcaldessa.- De les ITV la de .. Manem?

Sra. Guarinos.- Dels xalecos per les noies policia.

Sra. Alcaldessa.- Les armilles i després també ens demaneu el pressupost de les 
festes majors [no s’entén] El següent punt..., si les d'ara estem en l'ex.., jo crec que 
avui...

Sr. Gil.- Senyora Pujol, una una cosa...

Sra. Alcaldessa.- Digam 

Sr. Gil.- Entremig d'aquests dies, va funcionar uns dies, eh? Ho dic perquè si ho 
reclama que no li diguin que... 

Sra. Alcaldessa.- Ja, no tots els dies... però jo vull que

Sr. Gi.- Vull dir que no, que no li diguin si va funcionar és veritat, va funcionar uns dies, 
eh, però portem tres mesos i d'aquests tres mesos va funcionar 10 12 dies.

Sra. Alcaldessa.- Sí. Exacte.

Sr. Gil.- Jo li dic més que res perquè no diguin, no ha funcionat i aquesta gent són tan 
sobrats i tan xulos i tan d'allò que li... lo primer que li diran és això.

Sra. Alcaldessa.- I després anem ja a.... les subvencions de les entitats culturals, de 
les entitats culturals. Sí, la modificació pressupostà... pressupostària per atendre la de 
les entitats esportives és perquè per vinculació no podíem atendre aquesta despesa. 
En canvi, les culturals les per exemple, “Apar” que és una entitat de la protectora. 
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Totes aquestes per vinculació hem aconseguit crèdit per poder-les per poder donar... 
fer-hi front. Llavors el senyor Xavier del Villar ha demanat una valoració de la festa 
major de la Roca a la senyora Raquel Vilardebó.

Sra. Vilardebó.- Bueno, la valoració entén que és de les tres. Bueno, doncs la 
valoració de la Torreta, jo crec que va anar molt bé. Vaig estar a tots els actes i per 
tant crec que va va sortir molt bé, tot i que jo no la vaig treballar... no la vaig treballar 
perquè al final va ser a mitjans de juliol, per tant, jo aquesta festa major no la vaig 
treballar. La festa major de Santa Agnès sí que la vaig poder treballar, i a més a més  
sent regidora delegada de Santa Agnès, doncs estava al corrent de tot. Crec que 
també va anar molt bé. No no he tingut feedbacks dolents de de ningú. Si que és 
veritat que la setmana que ve tenim la primera valoració de festa major de Santa 
Agnès. A partir de o sigui, a partir d'ara, cada dimarts, dimarts que ve Santa Agnès el 
següent, la Roca i el següent la Torreta, que us convido a que si voleu saber les 
valoracions de per part de totes les entitats, esteu convidats tots, és a les 8:00 del 
dema..., a les 8:00 del vespre. A Santa Agnès al Centre Cívic, a la Roca al Centre 
Cultural i a la Torreta a Can Tapies. Per tant, si si voleu ser-hi, doncs esteu tots 
convidats. I referent a la festa major de la Roca, jo ja vaig comentar en les reunions 
que es van fer de comissió de festes de la Roca que pues jo, la meva parella es 
demana les vacances a principis d'any i sempre he marxat de vacances al setembre. 
Per tant, jo quan vaig fer la comissió de festes de la Roca em vaig disculpar, inclús 
vaig parlar també amb gegants perquè em van convidar pel dia 3 i els hi vaig dir que jo 
no hi era. Em sap molt de greu, però jo no podia canviar les vacances, ja les tenia 
agafades i per tant per la festa major de la Roca no hi vaig ser. Crec que en sou tots 
coneixedors perquè n'estaveu tots informats. Tot i així, els meus companys 
evidentment, jo tot i estar fora, he estat al corrent, he estat preguntant, he parlat amb la 
tècnica, he parlat amb els meus companys per saber si tot anava bé. Inclús vaig parlar 
amb la Marta Cascalés, que és la tècnica de joventut, per si anava tot bé a les nits que 
no passés qualsevol cosa. Vull dir que he estat fora, però també he estat preocupant. 
També he intentat que estigués tot tancat i estigués tot quadrat i no passés res, però 
els meus companys m'han anat informant i el feedback que he rebut, evidentment tinc 
queixes, tinc queixes de que, per exemple, el teatre no es va sentir bé i que molta gent 
va sortir. Tinc queixes de potser d'algun espectacle infantil que no ha agradat i potser 
havia d'haver sigut més potent. Referent a alguns concerts, el de Figa Flowers ho va 
petar i va anar súper bé. En canvi van haver-hi altres grups que no van agradar de la 
mateixa manera i no va ser igual d'intens. Bueno el DJ, pues potser havia d'haver sigut 
una mica més... Sí, vull dir que al final no he estat, no he estat, és veritat, no he estat i 
no es tornarà a repetir, perquè al final tampoc saps què passa el dia 1 de gener amb 
les eleccions i tampoc saps quina regidoria tindràs, per tant, jo no hi vaig ser-hi, em va 
saber molt de greu, em va saber molt de greu haver de parlar tan gegant i dir-lis que 
no hi era. Vaig parlar amb el amb el Joan, inclús el dia que va venir... bueno jo, 
bueno...

[veu sense micròfon: no s’entén] 
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Sra. Vilardebó.- Jo ho dic perquè sí que ho vaig dir aleshores bueno, si voleu a les 
valoracions, inclús en el pròxim plenari si voleu o puc agafar i escriure-us un mail a tots 
i explicar-vos com ha anat l'acte, la valoració de les tres festes majors per si no 
poguéssiu venir, doncs que estigueu informats de quina ha sigut la valoració.

Sra. Alcaldessa.- Ara ja el següent punt és el punt de la seguretat ciutadana, amb el 
fet de que no hi haguessin les new jerseis que hi havien hagut altres anys instal·lades i 
quina quin entenc, quina és la motivació perquè no hi fossin.

Sr. Valls.- Sí, això és una decisió que es va prendre de tancar aquest any el centre 
amb les valles. Vam realitzar una valoració tècnica i política amb amb l'equip de la 
Policia Local. Es va valorar el risc d'enguany i es va considerar que aquest any podíem 
tancar amb valles. És cert que Europa fa gràcies a déu força temps que no té 
atemptats d’aquest estil. Creuem els dits que segueixin així, i es va fer aquesta 
valoració de risc i es va prendre aquesta decisió aquest any.

Sra. Alcaldessa.- I el següent punt és la retirada de tanques del perímetre de 
seguretat de Can Torrents.

Sr. Valls.- Sí, això és un tema que us haig de reconèixer que desconec perquè s'han 
tret les tanques. No és un... No l’he tractat aquest tema amb els tècnics. Llavors si 
volen jo el que queda de setmana ho pregunto, veig que ha passat i no sé amb qui 
volen que, si ho faig alguna resposta per correu algú de vostès o us truco per telèfon, 
com els hi sembli millor i els hi dono aquesta explicació ... Val, doncs sí, perquè ja li dic 
que ara mateix és un tema que que desconec, si que és veritat que jo també he vist 
que les que les valles no hi són, però desconec perquè perquè s'han tret, inclús qui les 
ha tret, si ho ha fet l'empresa si nosaltres ho hem dit....
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C.5-  Precs i preguntes

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.-  Ara ja passem a les preguntes, crec que no hem no ens hem deixat 
cap no del que ha formulat el senyor Paco García. La primera del pla director del 
clavegueram i la segona del contracte de subministrament d'aigua. Però començo per 
la segona, perquè precisament avui el regidor Revolcano i jo mateixa, i el tècnic Raül 
Alba, ens hem reunit amb la Berta Trillo i una altra noia que no me'n recordo ara com 
es diu..., que ens han, bueno era una reunió, era una primera presa de contacte per 
per conèixer-nos i hem parlat de la..., jo els hi he dit que hi ha un hi ha algun grup 
municipal que ha plantejat la municipalització del del servei. Hem parlat del de la 
licitació que tenim ara, que és una licitació que amb tot el, si s'esgoten totes les 
pròrrogues pot arribar a ser de fins a 32 anys. És 16 anys més de dos en dos, vuit 
vegades. O sigui, que jo vaig dir 16 i 16 32. D'un amb un? Ostres jo diria a mi em va 
semblar de dos en..., [intervé veu sense micròfon: no s’escolata] ha dit de dos amb 
dos, eh, vale, ens queden vuit anys, em sembla. I bueno, una mica avui el ha estat, ja 
et dic una primera presa de contacte. Hem parlat del preu de l'aigua. Justament, a més 
a més, ha coincidit que abans d'ahir vam vam anar a fer una visita a les instal lacions 
de l’ATL perquè volen fer una obra molt important per millorar els filtres amb la previsió 
de que hi haurà, de que hi ha amb la sequera que la qualitat de l'aigua cada cop serà 
pitjor. Primer, perquè quanta menys aigua, més sediments hi ha i, a més a més, si ara 
tenim s’ha comentat en algun fòrum meteorològic que pot ser que aquest mes 
d'octubre plogui força. Això també empitjorarà molt la qualitat de l'aigua, perquè fa tant 
temps que tenim els pantans secs amb molt poc nivell cabal, molt poc nivell que els 
sediments s'han assecat i han són molt contaminants per tant, bueno, l'aigua serà 
cada cop pitjor, per tant hem de millorar les instal·lacions, que són unes instal·lacions 
dels anys 60 que en aquell moment tenien una tecnologia punta, però que ara ja està 
una mica obsoleta i hem parlat una mica de l'aigua. Però la veritat és que això de que 
possiblement hi haurà una pujada del del voltant d'un 30% de del preu del majorista, 
que és ATL, recordem que aigües de Barcelona, o sigui el majorista, és aigües Ter-
Llobregat, que és qui porta l'aigua depèn de del pantà de Sau i Susqueda i com es diu 
el nom? La re... Bueno, a través d'una canonada fins aquí i després hi ha el minorista 
que són les empreses que re re, subministren l'aigua en els proveïdors, que són els 
municipis i que en el en el proveïdor, ai en el client final, que és el el ciutadà. Hem fet 
una, no et puc contestar a com anirà lo del contracte, sí que hem tingut clar que ens 
queden vuit anys i ens haurem de... jo crec que haurem de fer un replantejament de 
cap a on anem amb el tema de l’aigua. I amb el tema del pla director del clavegueram, 
sí que és veritat que això era una cosa que en el darrer mandat ho havia treballat molt 
el regidor de... Ho havia treballat el regidor de Medi Ambient, el Jordi Bacardit amb el 
Consorci Besòs Tordera, però amb aquests dos mesos que, tres mesos de govern, 
que un ha sigut de vacances pràcticament, no hem tocat el tema del pla director, per 
tant, si et dic alguna cosa, no et seré fidel a la realitat. Prefereixo no contestar-te. En 
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tot cas, sí que podem mirar-nos-ho, sí que és un tema del que podem parlar, perquè 
és evident que tenim moltes mancances i que hi ha una sí que hi ha una primera 
actuació que no que no respon al pla director, però sí que és una una primera actuació 
al carrer Costa Brava, entre la rotonda del de l'hotel Ciutat de Granollers, a la rotonda 
del final, però hi ha molts punts conflictius. I bueno, jo crec que hem de és una cosa 
que no la podem deixar de banda. I pel que fa a l'aigua, sí que podem dir que fins ara 
teníem, o sigui, nosaltres pagàvem amb la licitació pagàvem un preu i cada any ens 
quedava un romanent. Pagàvem més del que consumíem, per tant, sempre teníem 
diners al nostre favor i aquests diners anaven destinats a inversió. Avui, ens ha dit avui 
que em sembla que ara la propera inversió és d'uns 200 mil,  200 i pico mil euros, que 
són alguns punts que són de millores i després hi ha em sembla que són quatre punts 
que estan a les en algunes interseccions de carreteres que estan pendents de 
l'autorització de la Diputació per poguer actuar en aquestes carreteres, que bueno 
necessiten l'autorització de la Diputació per poguer actuar i millorar l'enllaç de diferents 
canonades que passen, que s’han trobat que alguna l'han tallada perquè no 
funcionava, van tallar allà llavors, per això a vegades trobem que hi ha diferents 
pressions d'aigua a diferents llocs del municipi. I ja està, jo crec que les respostes a 
totes les qüestions les hem donat i el que no hem pogut respondre us ho respondrem 
tan aviat com sigui possible i en tot cas, ara donem per finalitzada la sessió plenària i 
passaríem al torn de precs i preguntes del públic. 

I acomplert l’objecte de la convocatòria la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, essent les             
21 hores i 25 minuts del dia indicat a l’encapçalament. De la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa El secretari
Marta Pujol Armengol   Antoni Peralta Garcerá
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